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Protokół Nr II/24 

z II sesji Rady Powiatu w Augustowie 

z dnia 6 czerwca 2024 r. 

Ad. pkt 1) Otwarcie obrad. 

II Sesja Rady Powiatu w Augustowie VII kadencji rozpoczęła się o godz. 1405 w auli 

Augustowskiego Centrum Edukacyjnego w Augustowie przy Alei Kardynała Wyszyńskiego 3. 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Kotarski otworzył obrady sesji, a następnie przywitał 

wszystkich obecnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że zgodnie z podpisaną listą obecności w sesji 

uczestniczy 17 radnych. (lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 

Zaproponował, że jeżeli radni mają pytania w ramach poszczególnych punktów porządku 

obrad, aby kierowali je na piśmie, również w formie pisemnej będą udzielane odpowiedzi. 

Przypomniał, że zgodnie z § 29 ust. 1 Statutu Powiatu Augustowskiego obrady Rady są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania ob-

rad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Powiatu. 

Przewodniczący Rady Powiatu przypomniał również, że zgodnie z § 38 ust. 1 Statutu Powiatu 

Augustowskiego „Głosowania jawne na sesjach Rady odbywają się za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych. W przy-

padku gdy z przyczyn technicznych nie jest to możliwe, przeprowadza się głosowania imien-

ne”. 

Przewodniczący Rady Powiatu powiedział, że w związku z obowiązkiem wynikającym z 

ustawy z dnia 4 kwietnia 2019 roku o dostępności cyfrowej stron internetowych i aplikacji 

mobilnych podmiotów publicznych, nagranie publikowane z posiedzeń Rady Powiatu będzie 

opatrzone napisami. Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o zabieranie głosu po zgłoszeniu 

się do dyskusji w aplikacji eSesja i po jego udzieleniu przez Przewodniczącego Rady Powiatu, 

ponieważ generowane napisy będą niezrozumiałe dla osób z ograniczeniami funkcjonalnymi, 

oglądającymi materiał. 

Ad. pkt 2) Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Kotarski przypomniał, że proponowany porządek ob-

rad został dostarczony wszystkim radnym wraz z materiałami na sesję. (porządek obrad sta-

nowi załącznik nr 2 do protokołu) 

Poinformował, że wpłynęło pismo od Zarządu Powiatu o dokonanie zmiany porządku obrad 

poprzez dodanie punktu: „Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowych radnych Powiatu Augustowskiego” – jako punktu 5. (wniosek 

Zarządu Powiatu stanowi załącznik nr 3 do protokołu) 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Staroście Piotrowi Rusieckiemu. 

Starosta Piotr Rusiecki powiedział, że w imieniu Zarządu Powiatu wnosi o zmianę porządku 

obrad drugiej sesji Rady Powiatu w Augustowie poprzez wprowadzenie dodatkowego punktu 
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,,Podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbo-

wych radnych Powiatu Augustowskiego’’ i ujęcie w porządku obrad jako punkt 5, a pozostałe 

punkty odpowiednio zmienią numerację. W załączeniu przedłożono projekt uchwały z uza-

sadnieniem. 

Przewodniczący Rady Powiatu powiedział, że Statut Powiatu Augustowskiego stanowi, iż 

Rada Powiatu może wprowadzić zmianę w porządku obrad sesji bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu rady, tj. 9 radnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie wprowadzenie dodatkowego punktu 

do porządku obrad, tj. ,,Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowych radnych Powiatu Augustowskiego’’. 

Przewodniczący Rady Powiatu przeprowadził głosowanie. 

Rada Powiatu w wyniku głosowania (liczba obecnych radnych podczas głosowania – 17) 9 

głosami „za” (Dobrowolska Alicja, Grygo Krzysztof, Jedliński Waldemar, Kaszuba Maciej Da-

niel, Kotarski Michał, Puczyłowska Elżbieta, Rusiecki Piotr, Sobolewski Mieczysław Lucjan, 

Zdancewicz Maciej), przy 7 głosach ,,przeciwnych’’ (Dobkowski Marek, Jeruć Michał, Lisek 

Joanna, Mursztyn Andrzej, Skubis Leszek Marian, Szkiłądź Dariusz Jan, Szlaszyński Jarosław) i 

1 głosie ,,wstrzymującym’’ (Wiesława Chrulska) włączyła do porządku obrad punkt tj. 

,,Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbo-

wych radnych powiatu augustowskiego’’ jako 5. Pozostałe punkty odpowiednio zmieniają 

numerację. 

Porządek obrad przedstawiał się w sposób następujący: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Starosty Augustowskiego z pracy Zarządu Powiatu. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Augustowskiego. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służ-

bowych radnych Powiatu Augustowskiego. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Powia-

tu w Augustowie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Pety-

cji Rady Powiatu w Augustowie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Budżetu i Finansów Ra-

dy Powiatu w Augustowie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie w ustalenia składu osobowego Komisji Spraw Społecznych 

Rady Powiatu w Augustowie. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Infrastruktury Technicz-

nej Rady Powiatu w Augustowie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 12/II/02 Rady Powiatu w Augustowie z 

dnia 17 grudnia 2002 r. w sprawie desygnowania delegata Powiatu Augustowskiego do 

Związku Powiatów Polskich. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania Radnych Rady Powiatu w Augustowie do pracy 

w Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia przedstawicieli Rady Powiatu w Augustowie do 

składu Powiatowej Rady Rynku Pracy w Augustowie. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 270/XXXIV/2022 Rady Powiatu z dnia 29 

grudnia 2022 r. w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakła-

du Opieki Zdrowotnej w Augustowie. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 271/XXXIV/2022 Rady Powiatu z dnia 29 

grudnia 2022 r. w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zespo-

łu Zakładów Opieki Długoterminowej w Augustowie. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 194/XXVII/2001 Rady Powiatu w Augu-

stowie z dnia 29 maja 2001 roku w sprawie przystąpienia Powiatu Augustowskiego do 

Augustowskiej Organizacji Turystycznej. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 186/XXIII/05 Rady Powiatu w Augusto-

wie z dnia 27 kwietnia 2005 roku w sprawie przystąpienia Powiatu Augustowskiego do 

Podlaskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 170/XXIII/2001 Rady Powiatu w Augu-

stowie z dnia 19 lutego 2001 roku w sprawie przystąpienia Powiatu Augustowskiego do 

Stowarzyszenia Samorządów Polskich Euroregionu „Niemen”. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania przedstawiciela Powiatu Augustowskiego do 

Stowarzyszenia Lokalna Grupa Rybacka „Pojezierze Suwalsko-Augustowskie”. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 274/XXXV/2023 Rady Powiatu w Augu-

stowie z dnia 27 stycznia 2023 roku w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oraz przy-

stąpienie Powiatu Augustowskiego do Stowarzyszenia „Augustowsko-Biebrzański Park 

Turystyczny”. 

21. Przyjęcie protokołu I/24 z dnia 6 maja 2024 r. 

22. Wolne wnioski. 

23. Zakończenie obrad. 

Ad. pkt 3) Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu Powiatu. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Staroście Piotrowi Rusieckiemu. 

Starosta przedłożył sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu w brzmieniu: 

,,Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

Składam Wysokiej Radzie sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu za okres od  

6 maja do 6 czerwca 2024 r. Zarząd Powiatu odbył 5 posiedzeń, podjął 32 uchwały. Pod ob-

rady Wysokiej Rady Zarząd Powiatu kieruje 17 projektów uchwał. 

Szanowni Państwo, 

Zarząd Powiatu postanowił o przyznaniu nagrody rzeczowej uczennicy I Liceum Ogólno-

kształcącego im. Grzegorza Piramowicza w Augustowie za uzyskanie tytułu laureata w XII 

edycji Wojewódzkiego Konkursu Historyczno-Literackiego „By czas nie zaćmił i niepamięć” W 
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poszukiwaniu prawdy o Katyniu, Smoleńsku i Obławie Augustowskiej. Do konkursu przygo-

towywała uczniów nauczycielka Pani Dorota Prokop. 

Zapraszam Panią Dorotę Prokop i uczennicę Marcelinę Dziądziak. Na dzisiejszej sesji chcieli-

byśmy wręczyć nagrodę uczennicy i przekazać gratulacje Pani Dorocie Prokop. 

Informuję, że 4 czerwca br. podpisano umowy z wykonawcami i oficjalnie rozpoczęta została 

realizacja ważnych inwestycji Powiatu Augustowskiego, w ramach przedsięwzięcia polegają-

cego na modernizacji odcinków ciągu drogowego Bargłów Kościelny – Granica Państwa. Bę-

dzie to już V etap tej inwestycji. 

Zrealizowane zostaną 2 zadania. Pierwsze dotyczy remontu drogi powiatowej na odcinku 

Bargłówka – Netta Pierwsza na obszarze Gminy Bargłów Kościelny i Gminy Augustów. Wyko-

nawcą tej inwestycji będzie Przedsiębiorstwo Drogowo-Mostowe S.A. z Suwałk. Drugie zada-

nie, to remont drogi powiatowej na odcinku Huta – Podcisówek na obszarze Gminy Sztabin. 

Będzie realizowane przez firmę EKODROM  Sp. z o. o. z Augustowa. 

Łączna długość odcinków dróg, które zostaną wyremontowane to 7,45 km. Wartość robót i 

kosztu nadzoru wyniesie 6,23 mln zł i zostanie dofinansowane z Rządowego Funduszu Roz-

woju Dróg w kwocie 3,66 mln zł. Pozostałe koszty o wartości 2,57 mln zł zostaną pokryte z 

budżetu Powiatu Augustowskiego. Planowany termin zakończenia realizacji obu zadań to 18 

sierpnia 2024 r. 

Wysoka Rado,  

Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją z otwarcia ofert w postępowaniu pn. „Rozbiórka 

istniejącego i budowa nowego mostu na Kanale Augustowskim w miejscowości Żyliny w km 

3+965 drogi powiatowej nr 1242B Płaska – Żyliny – Sucha Rzeczka wraz z dojazdami”. Na 

realizację tego zadania Powiat zaplanował kwotę w wysokości 8 000 000 zł. Do postępowa-

nia przystąpiły cztery firmy. Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma BUDREXMOSTY Sp. z o. o. z 

Białegostoku, która za wykonanie zadania zaproponowała kwotę 5 966 930,77 zł. Koszt nad-

zoru na zadanie wyniesie około 150 tys. zł, więc łączna wartość zadania wyniosłaby około 

6,11 mln zł. Zadanie przy pierwotnym założeniu wartości szacunkowej 8,15 mln zł miało być 

finansowane z następujących źródeł: dofinansowanie z rezerwy subwencji ogólnej w wyso-

kości 4 075 000 zł, kredyt długoterminowy – 2 796 400 zł, wkład własny Powiatu – 

1 028 600 zł, dofinansowanie z budżetu Województwa Podlaskiego – 250 000 zł. 

Zarząd Powiatu upoważnił Starostę i Wicestarostę do podpisania Specyfikacji Warunków 

Zamówienia oraz innych dokumentów związanych z przeprowadzeniem postępowania w 

trybie przetargu niegraniczonego pn. „Zakup pojazdów i maszyn do utrzymania dróg zmo-

dernizowanych ze środków Rządowego Funduszu Polski Ład oraz pozostałej sieci dróg w Po-

wiecie Augustowskim”. W ramach zadania zostanie zakupiony ciągnik rolniczy, koparko-

ładowarka z osprzętem oraz samochód ciężarowy z posypywarką i pługiem czołowym. Sza-

cunkowa wartość zadania – 2 040 817 zł, dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład 

edycja szósta – 2 000 000 zł, środki własne – 40 817 zł. 

Wojewoda Podlaski ogłosił nabór wniosków w ramach Rządowego Programu Rozwoju Pół-

nocno-Wschodnich Obszarów Przygranicznych na lata 2024-2030. Nabór rozpoczął się 6 maja 
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br. i jest prowadzony w trybie ciągłym do zakończenia realizacji Programu lub zakontrakto-

wania w pełni kwot w zależności, który z tych terminów będzie wcześniejszy. W naborze na 

2024 rok 15 mln zł przeznaczone jest na poprawę infrastruktury drogowej i bezpieczeństwa 

drogowego, 4 mln zł na tzw. zieloną i niebieską infrastrukturę służącą ochronie środowiska, 2 

mln zł na rozwój zrównoważonej turystyki (np. na szlaki, centra turystyczne) i 4 mln zł na 

poprawę infrastruktury edukacyjnej i zdrowotnej. Zgodnie z zasadami programowymi można 

wnioskować o dofinansowanie maksymalnie dwóch zadań. 

Zarząd Powiatu postanowił zgłosić do programu następujące zadania: 

1) Modernizacja/Remont odcinka drogi powiatowej nr 1234B Gruszki – Rubcowo –  Skieb-

lewo – do drogi nr 664. 

2) Modernizacja/Remont odcinka ciągu drogowego Bargłów Kościelny – Granica Państwa – 

ETAP VI. 

Każde z tych zadań obejmować będzie odcinki o wartości pozwalającej na maksymalne wy-

korzystanie limitów dofinansowania, tj. po około 2,5 mln zł, w tym: dofinansowanie – 80% 

kosztów (max 2 mln zł), budżet Powiatu Augustowskiego – 20% kosztów (ok. 500 tys. zł). 

Szanowni Państwo, 

Zarząd Powiatu zapoznał się ze sprawą budowy sali gimnastycznej przy Augustowskim Cen-

trum Edukacyjnym. Na posiedzeniu zostały przedstawione dwie opinie dotyczące możliwości 

budowy sali gimnastycznej na terenie ACE z projektu powtarzalnego korzystając z dostęp-

nych gotowych projektów firmy MP PROJEKT z siedzibą w Krakowie. Opinie przygotował pro-

jektant mgr inż. arch. Wojciech Rafałko. Opinie mają na celu wykazanie możliwości lokalizacji 

hali na działce inwestora pod kątem wymogów zawartych w aktualnie obowiązującym Miej-

scowym Planie Zagospodarowania Przestrzennego oraz w przygotowywanej zmianie tego 

planu. Uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodaro-

wania przestrzennego części miasta Augustowa dla terenu położonego w rejonie części Al. 

Kard. Wyszyńskiego, zwanego „Augustowskie Centrum Edukacyjne”, Rada Miejska podjęła w 

dniu 7 maja br. 

I OPINIA – Lokalizacja sali sportowej „typ 2 Olimpia” powiązanej komunikacyjnie z drogą pu-

bliczną – Al. Kardynała Wyszyńskiego. Po analizie stwierdzono, że powierzchnia budynku i 

jego rozplanowanie wpisuje się w zaproponowaną część działki terenu ACE, jednak inwesty-

cja wymagać będzie dużej ingerencji w istniejące ukształtowanie terenu, tzn. likwidacji 

znacznej części nasypu oraz rosnących na nim drzew (37 sztuk). Kwestią dyskwalifikującą 

analizowany projekt budynku hali sportowej jest fakt, iż zawiera on geometrię dachu, której 

forma jest niezgodna z wytycznymi zawartymi w aktualnie obowiązującym planie dla tego 

terenu. Zmiana geometrii dachu z zaprojektowanego łukowego na wymagany dwu lub wielo-

spadowy jest nieracjonalna w ramach adaptacji projektu typowego. Opinia była przygotowa-

na przy założeniu realizacji zadania w sytuacji obowiązywania dotychczasowego planu. 

II OPINIA – Lokalizacja sali sportowej „Hala sportowa - duża - 37x53” w lokalizacji działek 

budowlanych 118/4, 118/1, będących własnością Powiatu Augustowskiego, w zarządzie Bur-

sy Międzyszkolnej oraz Augustowskiego Centrum Edukacyjnego. Kwestią dyskwalifikującą 

analizowany projekt budynku hali sportowej jest fakt, iż zawiera on geometrię dachu, której 
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forma jest niezgodna z wytycznymi zawartymi w aktualnie obowiązującym MPZP dla danego 

terenu. Zawiera dach łukowy, a nie wymagany dwu lub wielospadowy. Powierzchnia biolo-

gicznie czynna w przypadku działki ACE jest spełniona, natomiast w przypadku działki Bursy 

wynosi 22%, przy wymaganych 35%. Projekt zmieniający plan zawiera uregulowania, które 

pozwolą na usytuowanie w ww. lokalizacji sali sportowej, tj. zapis dotyczący dachów łuko-

wych oraz powierzchni biologicznie czynnej zmniejszonej do 20%. 

Ponadto, należy także rozpatrzeć sprawę wymiarów i wyposażenia sali gimnastycznej. Pod 

uwagę brane są dwa warianty: 

1) sala o wymiarach 36 m x 45 m, na którą otrzymano dofinansowanie z Rządowego 

Funduszu Polski Ład, 

2) sala o wymiarach 37 m x 53 m, na którą należy złożyć wniosek do ww. Funduszu o 

zmianę zakresu. 

Przypomnę, że budowa sali odbędzie się w oparciu o środki finansowe z Rządowego Fundu-

szu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych oraz z budżetu Powiatu Augustowskiego. 

W dniu 11 października 2023 r. Powiat Augustowski otrzymał wstępną promesę na realizację 

ww. zadania inwestycyjnego. Jednocześnie został wyznaczony termin 9 miesięcy od jej wy-

generowania na ogłoszenie procedury zakupowej na realizację tego zadania, który upływa 11 

lipca 2024 r. 

W związku z tym należy przeprowadzić następujące czynności: 

etap I - przygotować dokumentację przetargową, w tym: Program Funkcjonalno-Użytkowy 

(PFU), Specyfikację Warunków Zamówienia (SWZ) wraz z załącznikami i wzór umowy, które 

są niezbędne do wyłonienia wykonawcy na realizację tego zadania inwestycyjnego; 

etap II - przeprowadzić działania związane z przeprowadzeniem postępowania i udzieleniem 

zamówienia, m.in. sporządzić odpowiedzi na pytania Wykonawców dotyczące SWZ w trakcie 

ogłoszonego postępowania, dokumentacji przetargowej i kwestii formalnych, przeprowadzić 

ocenę merytoryczną i formalną złożonych ofert, opracować pisma dotyczące wyniku postę-

powania, pisma informujące o odrzuconych ofertach i wykluczonych Wykonawcach, uczest-

niczyć w pracach komisji przetargowej. Etap II zostanie zakończony kompletnym protokołem 

postępowania. 

Inwestycja realizowana byłaby w systemie „projektuj i buduj”. Przygotowanie całości doku-

mentacji (etap I) oraz przeprowadzenie postępowania przetargowego (etap II) zostało po-

wierzone firmie Architekci & Budownictwo Pana Roberta Żylińskiego z Białegostoku, która po 

negocjacjach zaoferowała wykonanie zamówienia za kwotę 104 550 zł brutto (85 000 zł net-

to). 

Wysoka Rado, 

W omawianym okresie, Zarząd Powiatu postanowił o: 

1) wyrażeniu zgodę na nieodpłatne przekazanie węzła cieplnego znajdującego się w bu-

dynku II Liceum Ogólnokształcącego w Augustowie im. Polonii i Polaków na Świecie 

dla Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej „GIGA” w Augustowie. 
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2) dofinansowaniu udziału zespołu tańca mażoretkowego Dream Girls z Lipska w XXV 

Mistrzostwach Polski Zespołu Mażoretkowych w Kędzierzynie-Koźlu, przeznaczając na 

ten cel kwotę 2 000 zł. 

3) organizacji nauczania indywidualnego w Technikum Nr 1 w ACE w Augustowie ucz-

niowi klasy czwartej w wymiarze 12 godzin tygodniowo, w okresie od 13 maja do 21 

czerwca 2024 r. 

4) współorganizacji i współfinansowania spotkania integracyjnego środowiska diabety-

ków, przeznaczając na ten cel kwotę 400 zł. 

5) ogłoszeniu naboru wniosków o udzielenie dotacji celowej z budżetu Powiatu Augu-

stowskiego w zakresie rozwoju sportu. O dotację celową mogą ubiegać się kluby 

sportowe działające na obszarze Powiatu Augustowskiego, niezaliczane do sektora fi-

nansów publicznych i niedziałające w celu osiągnięcia zysku. Na udzielenie dotacji ce-

lowych klubom sportowym przeznaczono w budżecie Powiatu w 2024 roku kwotę 

ogółem 20 000 zł. Termin składania wniosków upływa 14 czerwca 2024 r. 

Szanowni Państwo, 

Informuję, że złożony wniosek do Ministerstwa Sportu i Turystyki na realizację zajęć sporto-

wych w ramach programu Aktywna Szkoła na zadanie „Aktywny Orlik”, został pozytywnie 

rozpatrzony. Zajęcia w wymiarze po 100 godzin miesięcznie są realizowane na boiskach „Or-

lik” przy Zespole Szkół Ogólnokształcących oraz Augustowskim Centrum Edukacyjnym w 

okresie od maja do końca listopada 2024 r. W ramach Programu animatorzy sportu otrzyma-

ją wynagrodzenie w wysokości 60 zł brutto brutto za jedną godzinę zajęć. 

W związku z tym, Zarząd Powiatu upoważnił Starostę i Wicestarostę do podpisania umów – 

porozumień z Fundacją Orły Sportu – realizatorem krajowym Programu Aktywna Szkoła w 

ramach zadania „Aktywny Orlik”, a także dokumentów dotyczących realizacji i rozliczenia 

projektów w ramach ww. zadania na boiskach „Orlik” przy Zespole Szkół Ogólnokształcących 

oraz Augustowskim Centrum Edukacyjnym. 

Wysoka Rado, 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego długotermino-

wego w 2024 roku w wysokości 7 000 000 zł na sfinansowanie planowanego deficytu budże-

tu. Planowane jest dokonanie spłaty kredytu w latach 2025 – 2030 z karencją spłaty rat kapi-

tału w roku 2024. 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Białymstoku pozytywnie zaopiniowała możliwość spłaty 

przez Powiat Augustowski planowanego do zaciągnięcia w 2024 roku kredytu długotermi-

nowego. 

Zarząd Powiatu powołał komisję przetargową do zorganizowania i przeprowadzenia przetar-

gu na udzielenie kredytu oraz zatwierdził Specyfikację Warunków Zamówienia. 

Zarząd Powiatu dokonał wyboru najkorzystniejszych ofert w postępowaniu o udzielenie za-

mówienia publicznego prowadzonego w trybie przetargu nieograniczonego na usługę pn.: 

„Ubezpieczenie majątku i innych interesów Powiatu Augustowskiego”: 
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1) w części I „Ubezpieczenie majątku i odpowiedzialności cywilnej Powiatu Augustow-

skiego” jako najkorzystniejszą ofertę złożyła firma Wiener Towarzystwo Ubezpieczeń 

S.A. Vienna Insurance Group, ul. Wołoska 22 A, 02-675 Warszawa. Zaoferowana cena 

wykonania zamówienia wynosi: 292 435,94 zł brutto. Szacunkowa kwota zamówienia 

to 427 124 zł. 

2) w części II „Ubezpieczenie pojazdów mechanicznych Powiatu Augustowskiego” jako 

najkorzystniejszą ofertę złożyła firma Generali Towarzystwo Ubezpieczeń Spółka Ak-

cyjna, ul. Senatorska 18, 00-282 Warszawa. Zaoferowana cena wykonania zamówie-

nia wynosi 53 922 zł brutto. Szacunkowa kwota zamówienia to 52 000 zł. 

W części III Zarząd Powiatu postanowił unieważnić postępowanie z uwagi na brak ofert. 

Na III część zamówienia przeznaczona jest kwota 24 000 zł. W związku z tym, że kwota za-

mówienia nie jest wysoka, a obecna polisa kończy się 14 czerwca br., firma Inter-Broker wy-

słała zapytania ofertowe do różnych firm ubezpieczeniowych. Na tej podstawie wyłoni ubez-

pieczyciela III części zamówienia. 

Zarząd Powiatu upoważnił Starostę i Wicestarostę do podpisania porozumienia z Komendan-

tem Wojewódzkim Policji w Białymstoku w sprawie udzielenia wsparcia finansowego polega-

jącego na pokryciu kosztów pobytu 8 funkcjonariuszy delegowanych z OPP KWP w Białym-

stoku do pełnienia służby w okresie letnim, tj. od 1 czerwca do 31 sierpnia 2024 r., na terenie 

Powiatu Augustowskiego. Policjanci zakwaterowani są w Międzyszkolnym Ośrodku Sporto-

wym, wyżywienie odbywa się w Bursie Międzyszkolnej. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie zmian do budżetu Powiatu Augustowskiego na 

2024 rok. Obejmują one przeniesienia w planie wydatków na kwotę 603 539 zł. 

Zarząd Powiatu podjął również uchwałę w sprawie przyjęcia i podania do publicznej wiado-

mości informacji o wykonaniu budżetu Powiatu Augustowskiego za 2023 rok i wykazu osób 

prawnych i fizycznych, którym w zakresie podatków lub opłat udzielono ulg w spłacie oraz 

udzielono pomocy publicznej w 2023 roku. 

Wysoka Rado, 

Zarząd Powiatu wstępnie rozpatrzył wniosek Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Augustowie o pomoc w sfinansowaniu zakupu oprogramowania szpi-

talnego Optimed NXT. Obecnie używany system firmy Comarch został zakupiony przez Urząd 

Marszałkowski Województwa Podlaskiego w 2013 r. w ramach realizacji projektu finansowa-

nego ze środków Unii Europejskiej „Podlaski System Informacyjny e-Zdrowie”. Po ponad 10 

latach firma Comarch oznajmiła, że system nie będzie już rozwijany i wspierany oraz że nale-

ży dokonać aktualizacji systemu do nowej wersji NXT. Brak wsparcia oznacza, że obecnie 

używany system nie będzie aktualizowany o zmiany, które następują wraz z wprowadzaniem 

zmian legislacyjnych. Oznacza to również, że bez dokonania aktualizacji systemu nie będzie 

można prawidłowo sprawozdawać i rozliczać umów zawartych z NFZ. Ponadto brak aktuali-

zacji wiąże się z ryzykiem braku bezpieczeństwa na ataki zewnętrzne, wyciek danych itp. 

Rozpoczęcie pracy w nowym systemie należałoby rozpocząć niezwłocznie. Zakup oprogra-

mowania od innego dostawcy wiązałby się z koniecznością przeprowadzenia migracji danych 
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do formatów zgodnych z nowym oprogramowaniem. Koszt takiej procedury to około 500 

000 zł. We wniosku wskazano, że najkorzystniejszym rozwiązaniem jest pozostanie przy 

oprogramowaniu tego samego producenta, gdzie migracja nie jest wymagana. 

Powiat Augustowski posiada w budżecie na 2024 rok środki zabezpieczone w wysokości 

568 000 zł na wkład własny do projektów, na które Szpital złożył wnioski w ramach Programu 

Interreg Next Polska-Ukraina 2021-2027, a nie otrzymał dofinansowania. Po dokonaniu 

zmian w budżecie Powiatu można je wykorzystać na ten cel, lecz dofinansowaniem może być 

objęty tylko zakup oprogramowania, a szkolenie i asysta są wydatkami bieżącymi i nie mogą 

być sfinansowane przez Powiat. 

W dodatkowym uzupełniającym wniosku o udzielenie dotacji z budżetu Powiatu na moderni-

zację i rozbudowę systemu, Dyrektor SP ZOZ poinformowała, że wartość przedstawionej 

oferty przez Comarch opiewa na kwotę 610 573,23 zł brutto. Płatność zostanie rozłożona na 

24 raty, w kwocie 25 440,55 zł każda, począwszy od lipca 2024 r. Umowa Asysty technicznej i 

nadzoru autorskiego, na okres 2 lat, rozłożona również na 24 raty, będzie finansowana przez 

SP ZOZ ze środków bieżących. Wartość miesięcznej raty wyniesie 18 590,22 zł. Temat ten 

będzie ponownie przedmiotem obrad Zarządu. 

Podlaski Wojewódzki Konserwator Zabytków w Białymstoku decyzją z dnia 10 maja 2024 r. 

pozwolił Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Augustowie na pro-

wadzenie robót budowlanych polegających na budowie łącznika dla osób niepełnospraw-

nych ruchowo pomiędzy Szpitalnym Oddziałem Ratunkowym, a obszarem konsultacyjnym SP 

ZOZ w Augustowie przy ulicy Szpitalnej 12. 

Zarząd Powiatu w wyniku głosowania, 5 głosami „za”, upoważnił Starostę i Wicestarostę do 

podpisania oświadczenia w sprawie zrzeczenia się prawa do wniesienia odwołania od tej 

decyzji. 

Zarząd Powiatu postanowił o wyrażeniu zgody na zawarcie umów dzierżawy z pominięciem 

trybu przetargowego dwóch pomieszczeń: o powierzchni 23,43 m2 przeznaczonego do wy-

konywania toalety pośmiertnej oraz o powierzchni 17 m2 przeznaczonego na prowadzenie 

kiosku spożywczo-przemysłowego na okres 1 roku. 

Na wniosek Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Augustowie, Zarząd Po-

wiatu dokonał przeniesienia środków finansowych pomiędzy zadaniami realizowanymi ze 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku. 

W ramach rehabilitacji społecznej: 

1) zmniejszenie środków o kwotę 10 198 zł na zadaniu „dofinansowanie uczestnictwa 

osób niepełnosprawnych i ich opiekunów w turnusach rehabilitacyjnych”. 

2) zwiększenie środków o kwotę 10 198 zł na zadaniu „dofinansowanie likwidacji barier 

architektonicznych, w komunikowaniu się i technicznych, w związku z indywidualnymi 

potrzebami osób niepełnosprawnych”. 

Obecnie Powiat obsługuje Kancelaria Radcy Prawnego Beata Kornelius-Wnukowska, w 

związku z tym, Zarząd Powiatu upoważnił Starostę i Wicestarostę do podpisania pełnomoc-

nictwa radcy prawnemu Beacie Kornelius-Wnukowskiej jako pełnomocnikowi procesowemu 
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do reprezentowania przed wszelkimi sądami, instytucjami publicznymi i osobami we wszel-

kich sprawach, w których stroną lub uczestnikiem jest Powiat Augustowski lub Starosta Au-

gustowski, w tym podejmowanie wszelkich łączących się ze sprawą czynności procesowych. 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

Przedkładając niniejsze sprawozdanie, bardzo proszę o jego przyjęcie.’’ 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Radnemu Jarosławowi Szlaszyńskiemu. 

Radny Jarosław Szlaszyński powiedział, że w sprawozdaniu z pracy Zarządu Powiatu poruszo-

no kwestie budowy pełnowymiarowej sali gimnastycznej. Przypomniał, że poprzedni Zarząd 

Powiatu, który reprezentował, założył budowę sali pełnowymiarowej przy Alei Kardynała 

Wyszyńskiego w Augustowie. Z przedłożonego sprawozdania wynika, że obecny Zarząd Po-

wiatu rozpatruje także inne lokalizacje sali gimnastycznej, tj. na terenie działek Augustow-

skiego Centrum Edukacyjnego oraz Bursy Międzyszkolnej, w bezpośredniej bliskości osiedla 

przy ul. Marii Konopnickiej. Ponadto rozważana jest kwestia zwiększania gabarytów sali. 

Radny zapytał, czy o planowanej nowej lokalizacji sali gimnastycznej byli informowani miesz-

kańcy wspólnoty mieszkaniowej przy ul. Marii Konopnickiej oraz czy o takich zamierzeniach 

informowano Spółdzielnię Mieszkaniową. 

Starosta Piotr Rusiecki odpowiedział, że Zarząd Powiatu jest w tej chwili na etapie podpisania 

umowy z firmą, która przygotuje dokumentację niezbędną do ogłoszenia postępowania prze-

targowego na budowę sali gimnastycznej oraz przeprowadzi przetarg. Kwestie lokalizacyjne 

są wciąż rozważane i wiele wskazuje na to, że ta druga lokalizacja jest korzystniejsza z przy-

rodniczego punktu widzenia, ale na tym etapie nie wyklucza się pierwszego wariantu. Roz-

ważając kwestie wymiarów sali gimnastycznej brane są pod uwagę różne rzeczy, m.in. wyko-

rzystanie przez młodzież mieszkającą w Bursie Międzyszkolnej. Starosta poinformował, że 13 

czerwca br. odbędzie się Walne Zgromadzenie Spółdzielni Mieszkaniowej, na które Zarząd 

Powiatu został zaproszony i będzie w nim uczestniczył. Starosta dodał, że na tym etapie nie 

było potrzeby informowania mieszkańców sąsiedniego osiedla. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Radnemu Dariuszowi Janowi Szkiłądziowi. 

Radny Dariusz Jan Szkiłądź powiedział, że na terenie osiedla przy ul. Marii Konopnickiej funk-

cjonuje miejska sala gimnastyczna. Wybierając wariant lokalizacyjny może dojść do takiej 

sytuacji, że w niedalekiej odległości będą dwie sale. Ponadto poprzedni Zarząd Powiatu za-

mierzał budować salę gimnastyczną, nie zaś halę. Kolejna kwestia to planowane zwiększenie 

gabarytów sali, co spowoduje wzrost kosztów budowy. Radny zapytał, o ile zwiększy się koszt 

budowy i z jakich środków zostanie pokryty. 

Starosta Piotr Rusiecki odpowiedział, że rozważana jest budowa sali gimnastycznej, a nie hali. 

Wybierając pierwotną lokalizację należałoby podjąć się wykonania dodatkowych prac ziem-

nych przygotowujących teren pod budowę, a to i tak znacząco podwyższyłoby jej koszty, któ-

re nie zostały uwzględnione we wniosku do Polskiego Ładu. Ponadto budowa sali na tym 

terenie spowoduje przerwanie pewnych zobowiązań, co będzie wiązało się z zapłatą kar 

umownych. Kwestia drugiej lokalizacji nie wyklucza rozmiarów, które były wcześniej założo-

ne. Po przygotowaniu całej dokumentacji przetargowej i po dokonaniu analizy finansowej 
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zostanie podjęta decyzja, czy będzie realizowana sala gimnastyczna o większych gabarytach z 

dodatkową salą do squasha, czy też zostanie wybrany wariant mniejszy, jak w promesie na 

realizację zadania. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Radnemu Dariuszowi Janowi Szkiłądziowi. 

Radny Dariusz Jan Szkiłądź zapytał, skąd bierze się potrzeba wybudowania większej sali. Z 

wypowiedzi Pana Starosty wynika, że koszty w tym wypadku będą niższe niż przy pierwot-

nym wariancie. Wobec tych wątpliwości Radny poprosił o wskazanie, jaki właściwie będzie 

koszt budowy tej sali i jaka będzie to różnica w stosunku do pierwotnego projektu, biorąc 

pod uwagę przyznaną dotację. Ponadto Radny zapytał, z jakich środków finansowych pokryje 

się ewentualny wzrost kosztów związanych z budową hali. 

Starosta odnosząc się do wypowiedzi Radnego stwierdził, że jego wypowiedź została źle zin-

terpretowana. Na tym etapie dokonywana jest analiza oraz przygotowywana dokumentacja i 

dopiero po przeprowadzeniu procedury przetargowej zostaną określone koszty. W tej chwili 

jest to etap planowania. Obecny Zarząd Powiatu chce realizacji tej inwestycji i będzie rozwa-

żał, który wariant będzie najkorzystniejszy. Dodał, że mieszkańcy zostaną poinformowani w 

odpowiednim czasie, kiedy zapadną konkretne decyzje. 

Radny Dariusz Jan Szkiłądź odnosząc się do wypowiedzi Starosty stwierdził, że jego wypo-

wiedzi są nieprecyzyjne, a słowa o tańszych wariantach nie są poparte konkretami. Dodał, że 

rozważając kwestie budowy sali gimnastycznej należy wziąć pod uwagę aspekt hałasu, który 

już jest szczególnie uciążliwy przy różnego rodzaju imprezach sportowych przy Szkole Pod-

stawowej Nr 4 w Augustowie. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Wiceprzewodniczącemu Rady Powiatu Mieczy-

sławowi Lucjanowi Sobolewskiemu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu powiedział, że nie rozumie pytań Radnego Dariusza Jana 

Szkiłądzia dotyczących kosztów budowy sali gimnastycznej. W poprzedniej kadencji Rady 

Powiatu Radny był Wicestarostą i członkiem Zarządu Powiatu i ta kwestia była wielokrotnie 

poruszana. Następnie przypomniał historię budowy sali gimnastycznej w poprzednich kaden-

cjach Rady. Podkreślił, że w obecnej sytuacji wszystkim radnym powinno zależeć na budowie 

sali. W związku z stanowiskiem mieszkańców w kwestii hałasu należałoby zawrzeć umowę 

społeczną, która dotyczyłaby zakazu używania m.in. trąbek, bębnów w czasie trwających 

rozgrywek. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu powiedział, że należy zadać sobie pytanie, jakie działania 

zostały podjęte, aby ponad tysiąc uczniów szkół ponadpodstawowych miało swoją salę gim-

nastyczną. Pozyskano na ten cel środki finansowe w wysokości 9 mln zł i należy dołożyć 

wszelkich starań, aby sala powstała. Są różne propozycje lokalizacji. To co ogranicza działa-

nia, to plan zagospodarowania przestrzennego. Jest oczekiwanie, że do ogłoszenia przetargu 

ta kwestia zostanie sfinalizowana. Działania w tym zakresie podejmował poprzedni Zarząd 

Powiatu oraz Rada Powiatu. W obecnej kadencji są możliwości, aby sfinalizować to działanie. 

W sytuacji, kiedy radni zostaną postawieni przed wyborem, czy należy dołożyć środki finan-

sowe do budowy sali gimnastycznej, to swoje stanowisko wyrażą poprzez głosowanie. Z sali 
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gimnastycznej korzystaliby uczniowie szkół ponadpodstawowych, mieszkańcy, ale przede 

wszystkim uczniowie przebywający w Bursie Międzyszkolnej. Przypominał, że w pierwszej 

kadencji Rady Powiatu podejmowano próby wybudowania sali wspólnie z Miastem Gminą 

Augustów, natomiast takie działanie się nie powiodło i do tej pory Augustów nie ma sali peł-

nowymiarowej. Radny zaapelował, aby w związku z takimi możliwościami jakie są obecnie, 

wspólnie pracować i nie krytykować podejmowanych działań. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Radnemu Jarosławowi Szlaszyńskiemu. 

Radny Jarosław Szlaszyński powiedział, że sesje Rady Powiatu są po to, aby mieszkańcy mogli 

spotkać się z radnymi i przedstawiać swoje stanowiska w danych sprawach. W dzisiejszej 

sesji uczestniczą mieszkańcy osiedla Marii Konopnickiej w Augustowie, którzy są zaniepoko-

jeni pomysłem powstania sali gimnastycznej i chcieliby mieć możliwość zabrania głosu w 

dzisiejszych obradach. Radny dodał, że kwestie związane z powstaniem sali powinny być 

konsultowane z mieszkańcami osiedla, przy którym taki obiekt planuje się budować. 

Radny Jarosław Szlaszyński zwrócił uwagę, że osiedle Marii Konopnickiej znajdzie się pomię-

dzy dwiema salami gimnastycznymi i budzi to duży niepokój społeczny. Osoby starsze i ro-

dziny z małymi dziećmi obawiają się poziomu hałasu, jak również zacienienia terenu w 

związku z powstaniem obiektu. Radny zapytał, w jakiej odległości od najbliższego bloku osie-

dla przy ul. Marii Konopnickiej będzie zlokalizowana sala gimnastyczna. 

Radny Jarosław Szlaszyński w swoim wystąpieniu przypomniał, że rozpoczął pracę w Radzie 

Powiatu w drugiej kadencji i sytuacja finansowa Powiatu nie była najlepsza m.in. w oświacie. 

Przypomniał również radnym, jak przedstawiała się w tamtym okresie sytuacja finansowa 

szpitala w Augustowie. Dopiero w 2015 r. nastąpiło zbilansowanie działalności szpitala. 

Następnie Radny Jarosław Szlaszyński zapytał, czy Narodowy Fundusz Zdrowia rozliczył nad-

wykonania w SP ZOZ za 2023 r. i jeżeli tak, to poprosił o przedstawienie jaką kwotą i jaki jest 

wynik finansowy szpitala za ubiegły rok. 

Ponadto Radny Jarosław Szlaszyński poprosił o przedstawienia informacji, z jakiego powodu 

została zwolniona dotychczasowa kancelaria radców prawnych i na jakiej podstawie wyło-

niono nową kancelarię i czy nie ma żadnych przeszkód, żeby służyła organom Powiatu. Radny 

powiedział, że chciałby podziękować Kancelarii Radców Prawnych Marcina Bogdana za 

współpracę, która była zawsze na wysokim poziomie. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Radnemu Dariuszowi Janowi Szkiłądziowi. 

Radny Dariusz Jan Szkiłądź powiedział, że nie chciałby, aby Wiceprzewodniczący Rady Powia-

tu mówił, że radni są przeciwni budowie sali gimnastycznej, gdyż takiego sprzeciwu nie ma. 

Natomiast to co niepokoi, to zmiana lokalizacji sali i zwiększenie jej gabarytów. Podczas dzi-

siejszych obrad padało pytanie, jakie jest uzasadnienie takich działań. Kolejna kwestia to 

koszt jaki z tego tytułu będzie i jak wpłynie na budżet Powiatu, z jakich źródeł zostanie pokry-

ty ewentualny wzrost. Radny powiedział, że niepokoją takie działania, biorąc pod uwagę 

przeszłość, tj. pierwszą kadencję Rady Powiatu i sytuację finansową, w jakiej został pozosta-

wiony Powiat. Radny w swoim wystąpieniu przypomniał historię zmiany planu zagospodaro-

wania przestrzennego przy realizacji tzw. ,,Domu Turka’’. Ta sytuacja pokazała, że zmiany w 
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planie można było dokonać w bardzo krótkim czasie, pomimo że wcześniej nie było takich 

możliwości. Padają stwierdzenia, że może mieć miejsce sytuacja, że nie zdąży się dokonać 

zmian w planie i środki finansowe przeznaczone na budowę sali zostaną utracone. Natomiast 

wszystko zależy, w jakim tempie ustali ten plan zagospodarowania przestrzennego Miasto 

Gmina Augustów. 

Radny Dariusz Jan Szkiłądź powiedział, że mieszkańcy osiedla Marii Konopnickiej niejedno-

krotnie zwracali uwagę, że miejska sala gimnastyczna szczególnie w okresie różnego rodzaju 

rozgrywek utrudnia życie mieszkańcom. Podejmując działania inwestycyjne należy zwrócić 

uwagę na taki aspekt. Dodał, że ma nadzieję, że sprawa budowy sali będzie przedyskutowa-

na z Prezesem Spółdzielni Mieszkaniowej. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Wiceprzewodniczącemu Rady Powiatu Mieczy-

sławowi Lucjanowi Sobolewskiemu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu powiedział, że jeżeli swoimi słowami, w jakiś sposób ura-

ził, to chciałby za nie przeprosić. W kwestii zmiany planu zagospodarowania przestrzennego 

działania leżą po stronie Burmistrza Miasta Augustowa i takie zmiany były dokonywane. 

Radny powiedział, że poprzednia Rada Powiatu nie mogła się porozumieć w tej kwestii. No-

wo wybrany Zarząd Powiatu pracuje od zaledwie dwóch miesięcy i trudno wymagać, aby 

pewne działania udało się mu podjąć od zaraz. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu podkreślił, że obecnie są możliwości, aby budując nowo-

czesne sale gimnastyczne dokonać właściwego wygłuszenia. Ponadto można podjąć działa-

nia, aby stworzyć umowę społeczną, która wprowadziłaby zakaz używania urządzeń wzmac-

niających doping. Radny w wystąpieniu wskazywał, że są różne obiekty, w tym boiska 

,,Orlik’’, które mogą również utrudniać życie mieszkańcom. Jeżeli w ten sposób będzie się 

podchodziło to żaden obiekt sportowy nie powstanie. Dodał, że jest gotowy, aby rozmawiać 

z mieszkańcami na temat budowy sali gimnastycznej. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Staroście Piotrowi Rusieckiemu. 

Starosta odnosząc się do wystąpienia radnych powiedział, że Zarząd Powiatu został powoła-

ny miesiąc temu i w związku z tym potrzebuje czasu, aby rozpoznać się w pewnych kwe-

stiach. Sprawa budowy sali gimnastycznej była ,,zaniedbana’’, nie ma dostosowanego planu 

zagospodarowania przestrzennego i trudno było doszukać się informacji, czy poprzedni Za-

rząd Powiatu czynił usilnie zabiegi, aby takie zmiany uzyskać. Porozumienia w tej sprawie nie 

było. Z przekazanych informacji wynika, że w tej sprawie odbyło się spotkanie z władzami 

miejskimi. 

Starosta powiedział, że prosiłby o cierpliwość, gdyż za jakiś czas precyzyjnie wszystkie rzeczy 

techniczne w kwestii budowy sali zostaną przedstawione. Nie powinny padać słowa, że do-

bro mieszkańców w tej kwestii nie jest brane pod uwagę, przeciwnie wszystkie aspekty są 

brane pod uwagę, w tym również dobro całego Powiatu. Proponowane lokalizacje są w cen-

trum szkół średnich. Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mieczysław Lucjan Sobolewski pod-

czas dzisiejszej sesji mówił, że Powiat uzyskał to finansowe wsparcie, aby taki obiekt zbudo-

wać. Najprawdopodobniej trzeba będzie podjąć decyzję, aby dołożyć środki finansowe do 
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budowy sali. W powiecie sąsiednim koszt budowy takiej sali wyniósł ok. 12 mln zł i jest to 

obiekt, który spełnia wszystkie oczekiwania. 

Następnie Starosta odniósł się do pytania Radnego Jarosława Szlaszyńskiego dotyczącego 

wyłonienia nowej kancelarii prawnej. Poinformował, że Kancelaria Radcy Prawnego Beaty 

Kornelius-Wnukowskiej została wyłoniona w tym samym trybie, jak kancelaria prawna przez 

poprzedni Zarząd, tj. w trybie negocjacji. Zmienił się Zarząd Powiatu, który dokonał wyboru 

nowej kancelarii. Dodał, że mógłby powstać dyskomfort dotyczący obiektywnego oceniania 

różnych spraw. Zarządowi Powiatu zależało na zaufaniu do tego typu podmiotu świadczące-

go usługi. 

Następnie Starosta poprosił o zabranie głosu przez Dyrektor Samodzielnego Publicznego Za-

kładu Opieki Zdrowotnej w Augustowie Danutę Zawadzką w kwestii nadwykonań i wyniku 

finansowego szpitala za ubiegły rok. 

Dyrektor SP ZOZ w Augustowie poinformowała, że sytuacja z zamknięciem wyniku finanso-

wego za ubiegły rok się przesunęła, gdyż Narodowy Fundusz Zdrowia dopiero 22 maja br. 

przedstawił aneks do sfinansowania nadwykonań w ryczałcie za ubiegły rok. To spowodowa-

ło, że nie można było zamknąć wszystkich spraw. W związku z tym Zarząd Powiatu nie mógł 

ująć w swoim sprawozdaniu informacji o wyniku finansowym szpitala za ubiegły rok. Po pod-

pisaniu bilansu sprawa stanie na Zarządzie. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Radnej Wiesławie Chrulskiej. 

Radna Wiesława Chrulska powiedziała, że nie może się zgodzić z wypowiedziami, jakie pada-

ły podczas dzisiejszych obrad, że jeżeli radni nie zagłosują za budową sali, to środki finanso-

we ,,przepadną’’. Radna powiedziała, że podczas dzisiejszych obrad padały słowa, że taki 

obiekt powinien powstać dla dobra młodzieży, natomiast należy wziąć pod uwagę również 

dobro mieszkańców i wybrać taką formułę, która zaspokoi potrzeby wszystkich. Zwróciła 

uwagę, że padły słowa o zastaniu pewnej sytuacji przez nowy Zarząd Powiatu i zdaniem Rad-

nej jest to dobra sytuacja, gdyż Powiat pozyskał środki finansowe w wysokości 9 mln zł, które 

może wydać na budowę sali gimnastycznej. Pozostaje tylko podjąć działania i rozwiązać 

pewne trudności z tym związane. Padały słowa, że nie było porozumienia z Burmistrzem 

Miasta Augustowa w zakresie zmiany planu zagospodarowania przestrzennego. Radna zapy-

tał, czy obecny Zarząd Powiatu podjął już działania i zawarł takie porozumienie z Burmi-

strzem Miasta Augustowa. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głos Wiceprzewodniczącemu Rady Powiatu Mieczy-

sławowi Lucjanowi Sobolewskiemu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu powiedział, że ma nadzieję, że nastąpi to porozumienie z 

mieszkańcami w zakresie lokalizacji tej sali gimnastycznej i będzie można podejmować dalsze 

działania związane z jej realizacją. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że w tym momencie chciałby zamknąć dysku-

sję na temat sali gimnastycznej. Jeżeli będzie taka potrzeba to będzie można do tych kwestii 

wrócić w punkcie Wolne wnioski. 
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Przewodniczący Rady Powiatu powiedział, że miał możliwość zapoznania się z dokumentacją 

dotyczącą planowanej budowy sali gimnastycznej i oprócz pozyskania środków finansowych 

nic nie zostało zrobione. Podziękowania należą się osobom zaangażowanym w to działanie. 

W budżecie Powiatu została wpisana tylko kwota na budowę sali gimnastycznej. Nie przygo-

towano kosztorysu więc i poprzedni Zarząd Powiatu, nie wie, ile będzie kosztowała sala. Na 

pewno nie będzie to koszt 9 mln zł, będą to wyższe środki finansowe, gdyż ceny na rynku są 

zupełnie inne. Przewodniczący Rady Powiatu zaznaczył, że oprócz koncepcji, tj. gotowego 

projektu z Internetu nic nie było przygotowane. Nie było kosztorysu ani też programu funk-

cjonalno-użytkowego. W związku z taką sytuacją pozostaje trudne zadanie przed nowym 

Zarządem Powiatu, aby takie dokumenty przygotować na czas. 

Przewodniczący Rady Powiatu odniósł się do kwestii lokalizacji sali i konsultacji z mieszkań-

cami w tej sprawie. Powiedział, że nastąpi odpowiedni moment na takie działanie, kiedy bę-

dzie już ustalona konkretna koncepcje tego obiektu. Zastrzeżenia, jakie padły w zakresie ha-

łasu są bardzo istotne i tak jak mówił Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mieczysław Lucjan 

Sobolewski można byłoby podjąć działania, aby w regulaminie użytkowania sali wpisać obo-

strzenia dotyczące zakazu używania urządzeń wzmacniających doping podczas organizowa-

nych rozgrywek. 

Przewodniczący Rady Powiatu przypomniał, że technologia, w której została wybudowana 

sala gimnastyczna w Szkole Podstawowej Nr 4 już blisko 15 lat temu była stara. Na tej hali 

okna są jednoszybowe i jeżeli znajdą się środki finansowe, to organ prowadzący wymieni 

stolarkę okienną i tym samym dojdzie do wygłuszenia. Kolejna kwestia to Gmina Miasto Au-

gustów buduje kolejną salę gimnastyczną przy Szkole Podstawowej Nr 2, która ma mieć pa-

rametry dostosowane do rozgrywek piłki siatkowej, a właśnie te mecze szczególnie prze-

szkadzają mieszkańcom zamieszkującym osiedle Marii Konopnickiej. Po realizacji tej inwesty-

cji rozgrywki piłki siatkowej zostaną przeniesione do tej hali. 

Przewodniczący Rady Powiatu powiedział, że od samego początku plan zagospodarowania 

przestrzennego dawał możliwość usytuowanie tej hali w takim miejscu. Przy obiektach szkol-

nych zawsze powstają obiekty sportowe i w związku z tym mieszkańcy okolicznych osiedli 

musieli się liczyć z taką sytuacją. Zaznaczył, że jest możliwe porozumienie w tej sprawie. Za-

rząd Powiatu jest otwarty na rozmowy i dialog w tej sprawie. Planowane jest Walne Zgroma-

dzenie Spółdzielni Mieszkaniowej, w którym władze Powiatu planują uczestniczyć. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Radnemu Jarosławowi Szlaszyńskiemu. 

Radny Jarosław Szlaszyński powiedział, że chciałby otrzymać na piśmie odpowiedzi na pyta-

nia złożone podczas obrad sesji Rady Powiatu tj. kwestii zwolnienia i zatrudnienia nowej kan-

celarii prawnej, informację o nadwykonaniach i wyniku finansowym szpitala oraz kwestii do-

tyczącej odległości usytuowania sali gimnastycznej od osiedla mieszkalnego przy ul. Marii 

Konopnickiej. 

Radny Jarosław Szlaszyński poprosił o udzielenie głosu mieszkańcowi. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu mieszkańcowi Wiesławowi Mellerowi. 
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Wiesław Meller poinformował, że jest mieszkańcem jednego z bloków osiedla Marii Konop-

nickiej. Zaznaczył, że mieszkańcy nie są przeciwni budowie sali gimnastycznej na terenie Au-

gustowskiego Centrum Edukacyjnego w Augustowie. Natomiast mieszkańcy są zdziwieni, że 

ma powstać nie sala, a hala pełnowymiarowa, która ma być w bezpośrednim sąsiedztwie 

bloków. Podkreślił, że sala gimnastyczna, która funkcjonuje przy Szkole Podstawowej Nr 4 

dostatecznie w czasie rozgrywek ligowych utrudnia życie mieszkańcom. Zdaniem mieszkańca 

nie jest realne wprowadzenie zakazów, o których wcześniej mówili radni. Został przygoto-

wany projekt budowy sali gimnastycznej w innym miejscu, który nie będzie utrudniał życia 

mieszkańcom i dlatego też powinno się go wziąć pod uwagę. Padło stwierdzenie, że przy tej 

lokalizacji koszty związane z uzbrojeniem będą większe i prawdopodobnie będzie trzeba wy-

cinać drzewa. Pan Wiesław Meller przypomniał, że w ubiegłym roku miała miejsce sytuacja, 

kiedy jego zdaniem dokonano wycięcia pełnowartościowych drzew na terenie Augustow-

skiego Centrum Edukacyjnego w Augustowie. 

Wiesław Meller zapytał, dlaczego planuje się budowę pełnowymiarowej hali sportowej. Pod-

kreślił, że podjęcie się takiego przedsięwzięcia wiąże się ze zwiększonymi nakładami na 

utrzymanie takiej hali. Twierdzenie, że hala będzie wykorzystywana tylko przez uczniów jest 

twierdzeniem niepoważnym, ponieważ halę trzeba utrzymać przez cały rok. 

Wiesław Meller podsumowując swoje wystąpienie zaznaczył, że mieszkańcy nie są przeciwni 

budowie sali gimnastycznej, ale chcieliby aby powstała w miejscu oddalonym od osiedla 

mieszkalnego. Dodał, że cała infrastruktura towarzysząca tej sali będzie utrudniała  życia 

mieszkańcom osiedla. 

Przewodniczący Rady Powiatu podziękował za konstruktywny głos mieszkańca. Podkreślił, że 

rozmowy z mieszkańcami będą jak najbardziej prowadzone. Sala gimnastyczna będzie służyła 

nie tylko uczniom, ale również klubom sportowym, które w tej chwili prowadzą zajęcia w 

Szkole Podstawowej Nr 4 i jest więcej chętnych na wynajem niż miejsc. Kwestia zakazów bę-

dzie stała po stronie zarządców i to oni będą mieli możliwość rozwiązania umowy z najemcą. 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad. pkt 4) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Augustowskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Kotarski poinformował, że zgodnie z art. 12 ust. 2 

ustawy o samorządzie powiatowym do wyłącznej właściwości Rady Powiatu należy ustalenie 

wynagrodzenia Przewodniczącemu Zarządu Powiatu. Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 

przekazano w materiałach na sesję. W uzasadnieniu do projektu uchwały zostały podane 

składniki wynagrodzenia i zawarte szczegółowe odniesienia do obowiązujących przepisów. 

Proponowana wysokość wynagrodzenia jest taka jak wysokość wynagrodzenia Starosty 

Augustowskiego po zmianach mających miejsce w grudniu 2021 r. (projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu). 

Pytań i uwag nie zgłoszono do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Powiatu przeprowadził głosowanie. 
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Rada Powiatu w wyniku głosowania (liczba obecnych radnych podczas głosowania – 17) 8 

głosami „za” (Dobrowolska Alicja, Grygo Krzysztof, Jedliński Waldemar, Kaszuba Maciej Da-

niel, Kotarski Michał, Puczyłowska Elżbieta, Sobolewski Mieczysław Lucjan, Zdancewicz Ma-

ciej, przy braku głosów ,,przeciwnych’’ i 9 głosie ,,wstrzymujących’’ (Chrulska Wiesława, 

Dobkowski Marek, Jeruć Michał, Lisek Joanna, Mursztyn Andrzej, Rusiecki Piotr, Skubis Le-

szek Marian, Szkiłądź Dariusz Jan, Szlaszyński Jarosław) podjęła uchwałę Nr 6/II/2024 w 

sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Augustowskiego. (uchwała stanowi załącznik nr 5 

do protokołu) 

Ad. pkt 5) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów po-

dróży służbowych radnych powiatu augustowskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Staroście Piotrowi Rusieckiemu. 

Starosta poinformował, że zgodnie zapisami ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie 

powiatowym Rada Powiatu ustala zasady przyznawania wysokości diet radnych. Przy ustala-

niu wysokości diet bierze się pod uwagę funkcje pełnione przez radnych. Wysokość diety 

przysługującej radnemu nie może przekroczyć w ciągu miesiąca łącznie 2,4-krotności kwoty 

bazowej określonej w uchwale budżetowej dla osób zajmujących kierownicze stanowiska 

państwowe na podstawie przepisów ustawy z dnia 23 grudnia 1999 r. o kształtowaniu wyna-

grodzeń w państwowej sferze budżetowej oraz o zmianie niektórych ustaw. Ponadto przy 

określeniu wysokości diet radnych zastosowanie ma rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 

27 października 2021 r. w sprawie maksymalnej wysokości diet przysługujących radnemu 

powiatu, którego zapisy określają, iż w przypadku powiatu poniżej 60 tys. mieszkańców rad-

nemu przysługuje w ciągu miesiąca dieta w wysokości do 70% maksymalnej wysokości diety. 

Realizując postanowienia określone wyżej w wymienionych przepisach przekłada się projekt 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych rad-

nych Powiatu Augustowskiego i wnioskuje się o podjęcie. (projekt uchwały stanowi załącznik 

nr 6 do protokołu) 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Radnemu Andrzejowi Mursztynowi. 

Radny Andrzej Mursztyn zapytał, czy podjęcie w dniu dzisiejszym wprowadzonej uchwały jest 

zgodne ze Statutem Powiatu Augustowskiego i czy ten projekt uchwały nie powinien być 

zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów Rady Powiatu. Następnie Radny poprosił o 

przedłożenie kwotowe stawek diet radnych w poszczególnych kategoriach. Radny Andrzej 

Mursztyn zapytał, czy stawki diet członków komisji rad społecznych, są ujęte w § 1 ust. 3 pkt 

6 w kategorii ,,członkowie komisji – 35%’’. 

Starosta poprosił o zabranie głosu przez Mecenas Beatę Kornelius-Wnukowską i przedsta-

wienie całego zakresu związanego z powyższą uchwałą wraz z omówieniem kwestii praw-

nych. 

Mecenas Beata Kornelius-Wnukowska odnosząc się do pytań Radnego Andrzeja Mursztyna 

powiedział, że zgodnie ze statutem obowiązującym w Powiecie Augustowskim opinia komisji 

nie jest wymagana pod kątem badania tego typu uchwały i jej wpływu na budżet. Komisja 

Budżetu i Finansów Rady Powiatu na chwilę obecną nie jest ukonstytuowana. Obecnemu 
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Zarządowi Powiatu zależało przede wszystkim na tym, aby dokonać wyboru członków Komisji 

i poszczególnych funkcji w tych organach. Statut Powiatu Augustowskiego nie przewiduje 

skutku nieważności w przypadku pominięcia opinii Komisji Budżetu i Finansów, tudzież jej 

braku. W kwestii skutków finansowych oczywiście analiza Skarbnika Powiatu została doko-

nana i prezentuje możliwość takiego wydatku. 

Kwota bazowa, która jest podstawą wyliczenia diet jest uregulowana w stosownym akcie 

prawnym i wynosi 3 006,23 zł. W § 1 ust. 3  biorąc pod uwagę funkcje: 

1. Przewodniczącego Rady – 90% od kwoty bazowej i na dzień dzisiejszy byłaby to kwota 

2 705,61 zł, 

2. Wiceprzewodniczący Rady – 70% od kwoty bazowej tj. 2 104,36 zł, 

3. Nieetatowy Członek Zarządu – 90% od kwoty bazowej tj. 2 705,61 zł, 

4. Przewodniczący Komisji – 67% od kwoty bazowej tj. 2 014,17 zł,  

5. Wiceprzewodniczący Komisji – 50% od kwoty bazowej tj. 1 503,12 zł, 

6. Członek Komisji – 35% od kwoty bazowej tj.1 052,18 zł, 

7. Pozostali radni – 17% od kwoty bazowej tj. 511,06 zł. 

Kwoty diet nie podlegają kumulacji i o tym stanowi dalsza część uchwały, podobnie jak w 

poprzedniej uchwale jeszcze obowiązującej. Przysługuje dieta najwyższa i w przypadku Prze-

wodniczącego Komisji, który byłby członkiem innej komisji, przysługuje jedna dieta przewi-

dziana w wysokości 67% od kwoty bazowej tj. 2 014,17 zł. 

Mecenas poinformowała, że samorządy przewidują diety zapisane kwotowo, ale również i 

procentowo. W Powiecie Sokólskim diety przyznawane są kwotowo i przedstawiają się w 

sposób następujący: Przewodniczący Rady Powiatu – dieta w wysokości 3 000 zł, Wiceprze-

wodniczący Rady Powiatu – dieta w wysokości 3 000 zł, Zastępca Przewodniczącego Komisji 

Rady Powiatu – dieta w wysokości 1 500 zł, Nieetatowy Członek Zarządu Powiatu – dieta w 

wysokości 3 000 zł, radny będący członkiem komisji – dieta w wysokości 1 000 zł, pozostali 

radni – dieta 500 zł. Natomiast w Powiecie Zambrowskim Przewodniczący Rady Powiatu 

otrzymuje dietę – 100% maksymalnej kwoty bazowej czyli 3 006,23 zł, Członek Zarządu Po-

wiatu w takiej samej wysokości, Wiceprzewodniczący Rady 95% maksymalnej wysokości die-

ty, Przewodniczący Komisji Rady 90%, pozostali radni 70%. 

Mecenas poinformowała, że wysokość diet przysługujących radnemu nie może przekroczyć 

w ciągu miesiąca łącznie 2,4-krotności kwoty bazowej określonej w uchwale budżetowej dla 

osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe na podstawie przepisów ustawy z dnia 

23 grudnia 1999 r. o kształtowaniu wynagrodzeń w państwowej sferze budżetowej oraz o 

zmianie niektórych ustaw. Tym samym, jeżeli ta kwota bazowa będzie na mocy aktów nor-

matywnych zmieniana, to również będzie zmieniana procentowo dieta, w zasadzie jej koń-

cowy wynik, ponieważ wielkość procentowa pozostanie w uchwale określona bez zmian. 

Pozostałe postanowienia tej uchwały są analogiczne do tych, które dotychczas obowiązywa-

ły, tj. kwestia nieobecności radnych czy kwestia zwrotu kosztów podróży służbowych rad-

nych. Ponadto w § 8 powyższej uchwały znalazł się zapis, że uchwała z dniem 1 lipca 2024 r. 

wchodzi w życie, co tym samym uwzględnia vacatio legis, które co do zasady wynosi 14 dni. 

https://sip.lex.pl/#/document/16859571?cm=DOCUMENT
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Uchwała nie wchodzi w życie w trakcie trwania miesiąca po to, aby nie było wątpliwości, jak 

należy rozliczyć dietę w danym miesiącu kalendarzowym. 

Radny Andrzej Mursztyn powiedział, że nie otrzymał odpowiedzi, co do kwestii diet członków 

komisji rad społecznych. 

Mecenas odpowiedziała, że przedłożona uchwała dotyczy wyłącznie radnych Powiatu Augu-

stowskiego i nie dotyczy innych gremiów, do których delegowani są radni Powiatu Augu-

stowskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Radnemu Jarosławowi Szlaszyńskiemu. 

Radny Jarosław Szlaszyński podziękował za przedłożone wyjaśnienia i podane przykłady. Na-

stępnie poprosił o przedstawienie informacji, o ile wzrosną bądź zmaleją diety radnych w 

zależności od pełnionej funkcji. 

Mecenas Beata Kornelius-Wnukowska odpowiedziała, że kwestia wypłaty diet w każdym 

miesiącu może być różna, w zależności od frekwencji radnych na poszczególnych posiedze-

niach. Taki faktyczny ciężar budżetu Powiatu będzie znany po zakończeniu danego miesiąca. 

Następnie Mecenas dokonała porównania wysokości diet radnych, które przedstawiały się w 

sposób następujący: 

1. Przewodniczący Rady Powiatu – w poprzednio obowiązującej uchwale, która na dzień 

dzisiejszy obowiązuje dieta wynosi 2 500 zł, w przedłożonej propozycji 2 705,61 zł, 

2. Wiceprzewodniczący Rady Powiatu – dieta wynosi 1 300 zł, proponowana 2 104,36 zł, 

3. Nieetatowy Członek Zarządu – dieta wynosi 2 200 zł, proponowana 2 705,61 zł, 

4. Przewodniczący Komisji – dieta wynosi 1 200 zł, proponowana 2 014,17 zł, 

5. Pozostali radni – dieta wynosi 1 000 zł, proponowana 511,06 zł. 

W poprzedniej uchwale nie było pozycji Członka Komisji i Wiceprzewodniczącego Komisji. 

Proponowana dieta Członka Komisji to kwota 1 052,18 zł, zaś dieta Wiceprzewodniczącego 

Komisji to kwota 1 503,12 zł. Intencją tej uchwały było zachęcenie wszystkich radnych do 

uczestniczenia w pracach komisji stałych Rady Powiatu. Miejsc w tych komisjach jest dużo i 

są możliwości, aby każdy z radnych zasiadał przynajmniej w jednej komisji, a jeżeli będzie 

taka wola w większej ich liczbie. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Jarosławowi Szlaszyńskiemu. 

Radny Jarosław Szlaszyński powiedział, że z przedłożonych informacji wynika, że została 

podniesiona dieta Przewodniczącemu Rady Powiatu, Wiceprzewodniczącym Rady Powiatu, 

Członkom Zarządu, Przewodniczącym Komisji i Wiceprzewodniczącym Komisji. Różnice w 

stawkach diet każdy z radnych może sobie przeliczyć. To co zostało obniżone to dieta szere-

gowego radnego. Radny krytycznie ocenił taki sposób działania, który może przełożyć się na 

pracę całej Rady Powiatu. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Radnemu Andrzejowi Mursztynowi. 

Radny Andrzej Mursztyn przypomniał, że poprzednia Rada Powiatu w grudniu 2021 r. po-

dejmowała uchwałę zmieniającą wysokość stawek diet radnych, które w tamtym okresie były 

niskie i był to duży wzrost. W tamtym okresie obecny Przewodniczący Rady Powiatu Michał 
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Kotarski mówił, że był to duży wzrost. Radny Andrzej Mursztyn powiedział, że to co przy-

świecało w tamtym okresie, to uhonorowanie szeregowego radnego, podnosząc procentowo 

dietę o więcej niż diety pozostałych funkcyjnych radnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu odnosząc się do słów Radnego Andrzeja Mursztyna powie-

dział, że to obecny Zarząd Powiatu przedłożył powyższy projekt uchwały. Jego zdaniem 

obecnie obowiązująca dieta Przewodniczącego Rady Powiatu jest adekwatna. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Staroście Piotrowi Rusieckiemu. 

Starosta odnosząc się do wystąpienia Radnego Jarosława Szlaszyńskiego powiedział, że pod-

niesione zostało wynagrodzenie ,,Nieetatowym Członkom Zarządu’’, ale przede wszystkim 

,,Przewodniczącym Komisji’’ czyli radnym. Dieta ,,Członka Komisji’’ jest wyższa niż w po-

przedniej uchwale, natomiast dieta w kategorii ,,Pozostali radni’’ dotyczy radnych, którzy nie 

będą chcieli pracować w żadnej komisji i będzie w takiej wysokości jaka jest proponowana. 

Starosta powiedział, że nie wyobraża sobie takiej sytuacji, że radni, którzy zostali wybrani do 

Rady Powiatu w Augustowie i wyrazili chęć pracy na rzecz mieszkańców Powiatu, nie będą 

chcieli pracować w komisjach stałych Rady Powiatu. Sprawowanie mandatu radnego wiąże 

się ze zwolnieniami z pracy i dlatego też dieta ma w pewien sposób to rekompensować. 

Przedłożone propozycje diet dają możliwości pełnienia różnych funkcji w Radzie Powiatu i 

każdy z radnych może być członkiem Komisji, Przewodniczącym Komisji czy też Wiceprze-

wodniczącym Komisji. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Radnemu Dariuszowi Janowi Szkiłądziowi. 

Radny Dariusz Jan Szkiłądź powiedział, że od osiemnastu lat, od kiedy jest radnym, nie został 

tak instrumentalnie potraktowany, jak obecnie. Podejmując się pracy w Radzie Powiatu nie 

przyświecała temu jakakolwiek chęć zarabiania środków finansowych, a jedynie praca na 

rzecz mieszkańców. Przedłożona propozycja stwarza możliwość zarobkowania przez władze 

w Powiecie. Natomiast szeregowy radny według przedłożonej propozycji otrzymuje obniżkę 

o 500 zł i takiej sytuacji dotychczas nie było. Radny powiedział, że to Zarząd Powiatu ma 

większość i to ta większość będzie decydowała, jakie osoby będą funkcyjne w tej Radzie Po-

wiatu i czy radni opozycyjni będą członkami poszczególnych Komisji. Radny podkreślił, że 

zostali uprzywilejowani dwaj Wiceprzewodniczący Rady Powiatu. Dotychczasowa dieta wy-

nosiła 1 300 zł, natomiast obecnie będzie w wysokości 2 100 zł. Radny krytycznie ocenił pro-

ponowane zmiany. Biorąc pod uwagę fakt, że w poprzednich kadencjach Rady Powiatu bar-

dzo rzadko zdarzały się takie sytuacje, że obrady były prowadzone przez Wiceprzewodniczą-

cych Rady Powiatu. 

Radny Dariusz Jan Szkiłądź poprosił, aby Zarząd Powiatu raz jeszcze rozważył, czy przedłożo-

ny projekt uchwały dotyczący propozycji diet radnych jest właściwy. Zaproponował wycofa-

nie projektu uchwały. Dodał, że przedłożony materiał uniemożliwia jakiekolwiek pole do po-

rozumienia i współpracy z radnymi. 

Starosta odnosząc się do wypowiedzi powiedział, że pomijany jest przez Radnego aspekt 

współpracy, który został podjęty. Przed sesją zaproszono radnych na spotkanie, na którym 

planowano poruszyć różne sprawy m.in. kwestie diet radnych, czy też składów komisji. Na to 
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spotkanie nie przybył Radny Dariusz Jan Szkiłądź, natomiast trudno jest uwierzyć, że nikt z 

pozostałych radnych nie mógł w tym spotkaniu uczestniczyć. Starosta zapytał czy radni chcą 

wycofania uchwały, czy też są jeszcze inne propozycje. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Radnemu Andrzejowi Mursztynowi. 

Radny Andrzej Mursztyn powiedział, że jeżeli radny podejmie decyzję o pracy w radzie spo-

łecznej, to jego praca niczym się nie różni od pracy wykonywanej w komisji stałej Rady Po-

wiatu. Taki radny nie pracuje mniej niż pozostali i w związku z tym należałoby to uwzględnić 

w przedłożonej uchwale. 

Radny Andrzej Mursztyn odniósł się do kwestii spotkania. Powiedział, że to spotkanie zostało 

zaplanowane na godzinę 13.00 czyli na godzinę przed planowana sesją Rady Powiatu. Z in-

formacji, które dzisiaj padły, to projekt uchwały dotyczący diet został już przyjęty przez Za-

rząd Powiatu i wobec takiej sytuacji nad czym radni mieliby dyskutować. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Radnemu Dariuszowi Janowi Szkiłądziowi. 

Radny Dariusz Jan Szkiłądź powiedział, że nie może się zgodzić na taki sposób pracy, że na 

parę godzin przed sesją organizowane jest spotkanie i taka informacja przekazywana  jest 

telefonicznie dzień wcześniej, kiedy to radni mają ustalone harmonogramy pracy. Radny po-

wiedział, że chciałby, aby Zarząd Powiatu rzetelnie przyjrzał się przedłożonej uchwale i wziął 

pod uwagę, to co dzisiaj padło z ust radnych w tej sprawie. Taki dokument powinien na ty-

dzień przed planowaną sesją trafić do radnych. Radny zwrócił uwagę, że projekt uchwały w 

sprawie diet został przekazany radnym dosłownie na 5 minut przed samą sesją. Projekt za-

wierał procentowe określenie diet i dopiero po przedstawieniu tych wysokości przez Panią 

Mecenas radni poznali kwoty. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu Elżbiecie 

Puczyłowskiej. 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że w poprzedniej kadencji Rady Powiatu 

była w tzw. „opozycji” i kiedy została zaproszona do pracy w dwóch komisjach stałych Rady 

Powiatu przez ówczesnego Starostę, to taką propozycję przyjęła. Ponadto pracowała spo-

łecznie w Radzie SP ZOZ w Augustowie. 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że trwa burzliwa dyskusja na temat stawek 

diet radnych, natomiast  trudno zrozumieć stanowisko radnych, którzy zostali wybrani w 

wyborach samorządowych do Rady Powiatu, a nie chcą pracować w komisjach stałych Rady 

Powiatu. Ponadto wielokrotnie podczas dzisiejszych obrad padały słowa, że radni podjęli 

decyzję o pracy w Radzie Powiatu dla dobra mieszkańców. 

Następnie Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu odniosła się do kwestii przekazywania mate-

riałów pod obrady sesji rady Powiatu. Powiedziała, że w poprzedniej kadencji Rady Powiatu 

zdarzały się takie sytuacje, że materiały dotyczące budżetu Powiatu były przekazywane przed 

samą sesją Rady Powiatu. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Radnemu Leszkowi Marianowi Skubisowi. 

Radny Leszek Marian Skubis wniósł o ogłoszenie 10 minutowej przerwy w obradach. 
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Przewodniczący Rady Powiatu przychylił się do przedłożonej propozycji Radnego i o godzinie 

16.03 ogłosił przerwę w obradach. 

Wznowienie obrad nastąpiło o godzinie 16.18. Na sali obrad było obecnych 17 radnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Radnej Wiesławie Chrulskiej. 

Radna Wiesława Chrulska w swoim wystąpieniu podnosiła, że nie może się zgodzić, że osoby 

pełniące funkcję Wiceprzewodniczących Rady Powiatu będą otrzymywały tak wysokie upo-

sażenia. Zdaniem Radnej nawet poprzednia stawka diety za pełnienie wyżej wymienionej 

funkcji była zbyt wysoka i wynosiła 1 300 zł. 

Następnie Radna odniosła się do wypowiedzi Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu Elżbiety 

Puczyłowskiej w kwestii pracy w komisjach stałych Rady Powiatu. Powiedziała, że nie praco-

wała w Radzie Powiatu i dlatego też chciałby się przyjrzeć i wdrożyć w pracę i obecnie nie 

chce być w żadnej komisji stałej Rady Powiatu. Radna poinformowała, że stoi na stanowisku, 

że osoby funkcyjne w Radzie Powiatu powinny najpierw się wykazać, a dopiero później moż-

na byłoby rozważyć kwestie podwyższania uposażeń. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Radnemu Jarosławowi Szlaszyńskiemu. 

Radny Jarosław Szlaszyński zaapelował o wycofanie przedłożonej uchwały dotyczącej diet. 

Przedłożony projekt uchwały nie został przekazany w ustawowym terminie. Radni otrzymali 

projekt uchwały na kilka minut przed obradami sesji Rady Powiatu. 

Radny Jarosław Szlaszyński powiedział, że organizując spotkanie przed sesją nie wzięto pod 

uwagę faktu, że radni pracują lub też mają umówione spotkania. Ponadto można było od-

nieść wrażenie, że to spotkanie miało być drugą sesją Rady Powiatu, która miała ustalić 

wszystkie kwestie. Radny powiedział, że nie zgadza się na taki sposób pracy. Dodał, że radni 

są gotowi do współpracy, ale wymagają szacunku. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Radnemu Waldemarowi Jedlińskiemu. 

Radny Waldemar Jedliński powiedział, że toczącą dyskusję należy zakończyć i takim punktem 

porządkującym będzie głosowanie, które przedstawi stanowiska radnych w przedłożonej 

sprawie. 

Przewodniczący Rady Powiatu przeprowadził głosowanie. 

Rada Powiatu w wyniku głosowania (liczba obecnych radnych podczas głosowania – 17) 9 

głosami „za” (Dobrowolska Alicja, Grygo Krzysztof, Jedliński Waldemar, Kaszuba Maciej Da-

niel, Kotarski Michał, Puczyłowska Elżbieta, Rusiecki Piotr, Sobolewski Mieczysław Lucjan, 

Zdancewicz Maciej), przy 8 głosach ,,przeciwnych’’ (Chrulska Wiesława, Dobkowski Marek, 

Jeruć Michał, Lisek Joanna, Mursztyn Andrzej, Skubis Leszek Marian, Szkiłądź Dariusz Jan, 

Szlaszyński Jarosław) i braku głosów ,,wstrzymujących’’ podjęła uchwałę Nr 7/II/2024 w 

sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnych powiatu 

augustowskiego. (uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu) 

Ad. pkt 6) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Ra-

dy Powiatu w Augustowie. 
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Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że zgodnie z § 10 pkt 1 i § 44 Statutu Powiatu 

Augustowskiego Rada Powiatu wybiera Komisję Rewizyjną w liczbie 5 osób, w głosowaniu jawnym, 

zwykłą większością głosów. W skład komisji wchodzą radni, w tym przedstawiciele wszystkich 

Klubów, z wyjątkiem radnych pełniących funkcje Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących 

Rady oraz będących Członkami Zarządu. (projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu) 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do radnych z prośbą o zgłaszanie kandy-

datów do pracy w Komisji Rewizyjnej. 

Starosta Piotr Rusiecki zgłosił kandydatury następujących radnych: Dariusza Jana Szkiłądzia, 

Michała Jerucia, Andrzeja Mursztyna, Krzysztofa Grygo i Macieja Daniela Kaszubę. 

Radny Dariusz Jan Szkiłądź i Radny Michał Jeruć nie wyrazili zgody na pracę w tej komisji. 

Radny Andrzej Mursztyn powiedział, że przez 10 lat pracował w Komisji Budżetu i Finansów 

Rady Powiatu, nie zna się na pracy tej komisji i nie wyraża zgody. 

Radny Krzysztof Grygo i Radny Maciej Daniel Kaszuba wyrazili zgodę na pracę w komisji. 

Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się z zapytaniem do Mecenas Beaty Kornelius-

Wnukowskiej, jakie działania należy podjąć w związku z taką sytuacją. 

Mecenas Beata Kornelius-Wnukowska wskazała, że należy zwrócić się z zapytaniem do pozo-

stałych radnych, przedstawicieli klubów, czy chcą się zgłosić do pracy w Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał radnych, czy są inne zgłoszenia do pracy w Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu w Augustowie. 

Nie było innych zgłoszeń. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał Mecenas Beatę Kornelius-Wnukowską czy jeżeli są 

tylko dwie zgody, tj. dwóch kandydatów do składu Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu to nale-

ży głosować taką uchwałę, skoro Statut Powiatu Augustowskiego stanowi, iż skład takiej Ko-

misji powinien liczyć 5 osób, czy też powinno się przejść do realizacji kolejnych punktów po-

rządku obrad. 

Pani Mecenas odpowiedziała, że bycie członkiem komisji jest prawem, a nie obowiązkiem 

radnego. Dodała, że jest jeszcze część radnych, która nie była zaproponowana do składu Ko-

misji Rewizyjnej Rady Powiatu i należałoby zgłosić tą grupę radnych. Jeżeli oni wyrażą zgodę, 

to być może będzie można głosować nad pełnym składem tej komisji. Jeżeli nie, to wrócimy 

do tego pytania. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Wiceprzewodniczącemu Rady Powiatu Mieczy-

sławowi Lucjanowi Sobolewskiemu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mieczysław Lucjan Sobolewski zaproponował do składu 

Komisji Rewizyjnej radnych: Marka Dobkowskiego, Joannę Lisek, Leszka Mariana Skubisa, 

Wiesławę Chrulską. 

Radny Marek Dobkowski i Radna Joanna Lisek nie wyrazili zgody do pracy w tej komisji. 
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Radny Leszek Marian Skubis powiedział, że ze względu na rozliczne obowiązki nie wyraża 

zgody na pracę w tej komisji. 

Radna Wiesława Chrulska powiedziała, że nie wyraża zgody na pracę w żadnej komisji ze 

względu na swoje stanowisko, które przedstawiła w punkcie dotyczącym stawek diet rad-

nych. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mieczysław Lucjan Sobolewski powiedział, że ta sytuacja 

pokazuje obstrukcje radnych i zwrócił się do radnych z pytaniem, czy takie zachowanie jest 

właściwe, że nie chcą pracować w Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu. 

Głos zabrał Radny Andrzej Mursztyn, który powiedział, że głosowany jest skład pierwszej 

komisji stałej Rady Powiatu i to nie znaczy, że radni nie chcą pracować w komisjach. 

Następnie o głos poprosił Radny Dariusz Jan Szkiłądź. 

Radny Dariusz Jan Szkiłądź powiedział, że radni opozycyjni prosili o rozwagę, gdyż na 5 minut 

przed sesją otrzymali projekt uchwały dot. przedstawienia propozycji wysokości diet rad-

nych. Podczas obradowania nad tym punktem były kierowane prośby o refleksje, co do wy-

sokości zaproponowanych stawek diet, natomiast w tamtym czasie nie przychylono się do 

oczekiwań radnych w tym zakresie, teraz są oczekiwania, co do podjęcia współpracy. Dodał, 

że nie przypomina sobie, żeby w okresie sprawowania przez niego mandatu radnego była 

taka sytuacja, że nie można było ustalić składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

w Augustowie. 

Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do Radnego Dariusza Jana Szkiłądzia informując, że 

poruszana przez niego kwestia nie jest tematem tego punktu i w tym momencie obrad po-

winno zgłaszać się kandydatury radnych do składu Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał Mecenas Beatę Kornelius-Wnukowską, co w takim 

przypadku należy wykonać, gdy są tylko dwie kandydatury do składu Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu i czy należy poddać pod głosowanie uchwałę, czy przejść do realizacji kolejnych 

punktów porządku obrad. 

Mecenas Beata Kornelius-Wnukowska odpowiedziała, że część radnych nie ma woli uczestni-

czenia w pracach Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu i w związku z tym komisja nie może dzia-

łać, ponieważ oznaczałoby to uniemożliwienie realizacji jej statutowych obowiązków. Mece-

nas podała przykład wyroku Naczelnego Sądu Administracyjnego z dnia 27 czerwca 2013 r., 

kiedy to Sąd wskazał, że jeżeli klub nie korzysta ze swoich praw i odmawia wskazania swoje-

go przedstawiciela, to komisja powinna zostać powołana z pominięciem tego klubu. Niesko-

rzystanie z ustawowego prawa do posiadania swojego przedstawiciela w Komisji Rewizyjnej 

nie może uniemożliwiać jej utworzenia i prowadzić do paraliżowania pracy Rady. W Radzie 

Powiatu nie ma zgłoszonych klubów, ale to również dotyczy grupy radnych, którzy mogą 

tworzyć kluby. W tej sytuacji powinno się ewentualnie rozważyć głosowanie przedstawio-

nych kandydatów, którzy wyrazili zgodę na uczestniczenie w pracach komisji łącznie lub 

ewentualnie każdego z osobna. Należałby kontynuować głosowanie w tym przedmiocie, 

ewentualnie pozostawiając możliwość uzupełnienia składu komisji w przyszłości. Jeżeli takiej 

woli nie będzie, to ewentualnie należy poddać pod rozwagę kwestię powołania doraźnej 
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Komisji Statutowej Rady Powiatu celem rozważenia i dostosowania do tej sytuacji obowiązu-

jącego Statutu Powiatu Augustowskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o wprowadzenie do systemu informatycznego na-

zwisk i przygotowanie głosowania. 

Przewodniczący Rady Powiatu zaapelował do radnych o pracę w komisjach. Podkreślił, że 

jest to praca na rzecz mieszkańców Powiatu Augustowskiego. Każdy z radnych ma jakieś ar-

gumenty, że nie może uczestniczyć we wszystkich komisjach i jest to sprawa jasna, ale Komi-

sja Rewizyjna powinna mieć przedstawicieli każdego ugrupowania. 

Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do radnych z zapytaniem, czy nie chcą zmienić 

zdania i wziąć udziału w pracach Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu. 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mieczysław Lucjan Sobolewski, który powie-

dział, że w poprzedniej kadencji był tak zwanym ,,radnym opozycyjnym’’ i kiedy w tamtym 

okresie zaproponowano mu uczestniczenie w pracach rady, tj. w komisjach, to taką propozy-

cję przyjął. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy Radny Jarosław Szlaszyński chciałby uczestni-

czyć w pracach Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu. 

Radny Jarosław Szlaszyński powiedział, że wszyscy zostali zgłoszeni, natomiast jego kandyda-

tura została pominięta i nie ma pretensji, co do takiego działania. Dodał, że nowym obycza-

jem jest zgłaszanie przez Starostę radnych do pracy w komisjach. Komisja Rewizyjna ma za 

zadanie kontrolować pracę Zarządu Powiatu i w puli zgłoszonych radnych byli kandydaci 

zgłoszeni od Pana Starosty. 

Głos zabrał Starosta Piotr Rusiecki, który powiedział, że nie może zgodzić się z tym, co przed-

stawia Radny Jarosław Szlaszyński. Podkreślił, że do składu komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

zgłosił przede wszystkim większość członków z tzw. ,,drugiej strony’’. 

Radny Jarosław Szlaszyński odnosząc się do wypowiedzi Starosty powiedział, że jego wypo-

wiedź nie miała charakteru jakiejkolwiek manipulacji, chciał tylko wskazać, że Starosta zgłosił 

kandydatów do kontroli Zarządu Powiatu i miał takie prawo. Radny Jarosław Szlaszyński po-

wiedział, że niezręczne byłoby dla niego zasiadanie w tej komisji, gdyż mógłby być nieobiek-

tywny. Zadaniem Komisji Rewizyjnej jest obiektywne ocenianie pracy Zarządu Powiatu. Do-

dał, że ma inne plany na pracę w komisjach i kiedy zamknięte zostaną wybory do wszystkich 

komisji to zapewne sytuacja się wyklaruje. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy Radny Jarosław Szlaszyński wyraża zgodę na pracę 

w Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu. 

Radny Jarosław Szlaszyński odpowiedział, że nie wyraża zgody na pracę w Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady Powiatu zaproponował, aby skład Komisji Rewizyjnej ustalić głosując za 

podjęciem uchwały, w której będą ujęte nazwiska wszystkich zgłoszonych kandydatów. 

Radni nie wnieśli uwag do przedłożonej propozycji. 

Przewodniczący Rady Powiatu przeprowadził głosowanie. 
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Rada Powiatu w wyniku głosowania (liczba obecnych radnych podczas głosowania – 17) 17 

głosami „za” (Chrulska Wiesława, Dobkowski Marek, Dobrowolska Alicja, Grygo Krzysztof, 

Jedliński Waldemar, Jeruć Michał, Kaszuba Maciej Daniel, Kotarski Michał, Lisek Joanna, 

Mursztyn Andrzej, Puczyłowska Elżbieta, Rusiecki Piotr, Skubis Leszek Marian, Sobolewski 

Mieczysław Lucjan, Szkiłądź Dariusz Jan, Szlaszyński Jarosław, Zdancewicz Maciej), przy braku 

głosów „przeciwnych” i braku głosów „wstrzymujących”, podjęła uchwałę Nr 8/II/2024 w 

sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Augustowie w skła-

dzie: Krzysztof Grygo, Maciej Daniel Kaszuba. (uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu) 

Ad. pkt 7) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, Wnio-

sków i Petycji Rady Powiatu w Augustowie. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że zgodnie z § 10 pkt 2, § 53 i § 54 Statutu Powia-

tu Augustowskiego Rada Powiatu wybiera Komisję Skarg, Wniosków i Petycji w liczbie 5 osób, w 

głosowaniu jawnym, zwykłą większością głosów. W skład komisji wchodzą radni, w tym przed-

stawiciele wszystkich Klubów, z wyjątkiem radnych pełniących funkcje Przewodniczącego i Wice-

przewodniczących Rady oraz będących Członkami Zarządu. (projekt uchwały stanowi załącznik 

nr 10 do protokołu) 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do radnych z prośbą o zgłaszanie kandy-

datów do pracy w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu. 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Elżbieta Puczyłowska zgłosiła kandydatury następujących 

radnych: Wiesławy Chrulskiej, Marka Dobkowskiego, Macieja Daniela Kaszuby, Krzysztofa 

Grygo i Dariusza Jana Szkiłądzia. 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. Radny Maciej Daniel Kaszuba i Krzysztof Grygo wyrazili 

zgodę na kandydowanie. Pozostali zgłoszeni kandydaci nie wyrazili woli pracy w Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Radnej Alicji Dobrowolskiej. 

Radna Alicja Dobrowolska zaproponowała, aby zgłosić jeszcze inne osoby do pracy w Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. Podkreśliła, że zgodnie ze Statutem Powiatu Augustowskiego rad-

ny jest zobowiązany uczestniczyć w pracach prezydium i w pracach komisji stałych Rady Po-

wiatu i nie jest to przywilej, a zobowiązanie. Radna powiedziała, że w tym momencie chcia-

łaby się zwrócić do mieszkańców Powiatu Augustowskiego. Podkreśliła, że sytuacja, jaka ma 

miejsce potwierdza, że informacje, jakie krążyły w obiegu publicznym o blokadzie ustalenia 

składu osobowego Komisji Rewizyjnej i Komisji Skarg, Wniosków i Petycji się potwierdziły. 

Radna powiedziała, że zaproponowane stawki diet radnych miały zachęcić radnych do udzia-

łu w pracach komisji stałych Rady Powiatu. Mieszkańcy, którzy oglądają obrady sesji Rady 

Powiatu sami dokonają oceny tej sytuacji. 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Elżbieta Puczyłowska odnosząc się do wypowiedzi Rad-

nego Jarosława Szlaszyńskiego powiedziała, że w poprzedniej kadencji Rady Powiatu została 

zgłoszona do pracy w Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu przez ówczesnego Starostę i takiej 

pracy się podjęła i nie widzi przeszkód, aby w obecnej kadencji radni podjęli się takiego zo-

bowiązania. Zaproponowane przez Starostę trzy pierwsze osoby to radni opozycyjni. Podkre-
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śliła, że biorąc udział w pracach komisji radni zdobywają doświadczenie, a tym samym uczą 

się nowych rzeczy. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Radnemu Andrzejowi Mursztynowi. 

Radny Andrzej Mursztyn powiedział, że po raz kolejny padają słowa o blokowaniu przez rad-

nych opozycyjnych pracy Rady Powiatu, natomiast są jeszcze do powołania trzy komisje stałe 

Rady Powiatu i dopiero po ich wyborze można będzie ocenić działania radnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Radnej Alicji Dobrowolskiej. 

Radna Alicja Dobrowolska podkreśliła, jak istotną rolę odgrywa Komisja Rewizyjna oraz Ko-

misja Skarg, Wniosków i Petycji. Dodała, że można przewidzieć, że do pracy w pozostałych 

komisjach zgłoszą się opozycyjni radni. 

Przewodniczący Rady Powiatu powiedział, że w związku z tym, że nie padły propozycje kon-

kretnych kandydatur do pracy w powyższej komisji, dlatego zwróci się do radnych z poszcze-

gólnych ugrupowań. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy radni: Leszek Marian Skubis, Michał Jeruć, Joanna 

Lisek, Marek Dobkowski, Jarosław Szlaszyński wyrażają zgodę na pracy w Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Powiatu. 

Radny Leszek Marian Skubis odpowiedział, że nie może uczestniczyć w pracach tej komisji. 

Radny Michał Jeruć powiedział, że nie będzie brał udziału w pracach komisji. 

Radna Joanna Lisek powiedziała, że nie wyraża zgody. 

Radny Marek Dobkowski powiedział, że był już pytany i nie będzie brał udziału w pracach 

Komisji. 

Radny Jarosław Szlaszyński nie wyraził zgody na pracę w komisji. 

Przewodniczący Rady Powiatu przeprowadził głosowanie. 

Rada Powiatu w wyniku głosowania (liczba obecnych radnych podczas głosowania – 17) 17 

głosami „za” (Chrulska Wiesława, Dobkowski Marek, Dobrowolska Alicja, Grygo Krzysztof, 

Jedliński Waldemar, Jeruć Michał, Kaszuba Maciej Daniel, Kotarski Michał, Lisek Joanna, 

Mursztyn Andrzej, Puczyłowska Elżbieta, Rusiecki Piotr, Skubis Leszek Marian, Sobolewski 

Mieczysław Lucjan, Szkiłądź Dariusz Jan, Szlaszyński Jarosław, Zdancewicz Maciej), przy braku 

głosów „przeciwnych” i braku głosów „wstrzymujących”, podjęła uchwałę Nr 9/II/2024 w 

sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Augustowie w skła-

dzie: Krzysztof Grygo, Maciej Daniel Kaszuba. (uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu) 

Przewodniczący Rady Powiatu powiedział, że w związku z taką sytuacją, która miała miejsce 

proponuję, aby na najbliższej sesji Rady Powiatu wrócić do kwestii uzupełnienia składu Komi-

sji Rewizyjnej i Komisji Skargi, Wniosków i Petycji Rady Powiatu. 

Przewodniczący Rady Powiatu o godzinie 16.46 ogłosił przerwę w obradach. 

Wznowieniu obrad nastąpiło o godzinie 16.51. Na sali było obecnych 17 radnych. 
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Przewodniczący Rady Powiatu powiedział, że w przerwie obrad wpłynął wniosek formalny 

grupy radnych. Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Radnej Alicji Dobrowolskiej. 

Radna Alicja Dobrowolska powiedziała, że w imieniu grupy radnych zgłasza wniosek formalny 

o zdjęcie z porządku obrad punktów 8, 9, 10 i wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej. Radna przedłożyła projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się z pytaniem do Mecenas Beaty Kornelius-

Wnukowskiej, czy w związku z przedłożonymi wnioskami należy przegłosować dwa wnioski 

odrębnie, czy też jako jeden wniosek. 

Mecenas odpowiedziała, że są to odrębne wnioski i należy przegłosować pojedynczo tj. jako 

pierwszy należy przegłosować wniosek o zdjęcie z dzisiejszego porządku obrad podjęcie 

uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w 

Augustowie, kolejne głosowanie to zdjęcia z porządku obrad podjęcie uchwały w sprawie 

ustalenia składu osobowego Komisji Spraw Społecznych Rady Powiatu w Augustowie i trzeci 

głosowanie to zdjęcie z porządku obrad podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu oso-

bowego Komisji Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu w Augustowie. Natomiast czwarte 

głosowanie będzie dotyczyło wniosku w sprawie wprowadzenia do porządku obrad  punktu 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej. Dodała, że 

celem tej komisji będzie dostosowanie zmian w obowiązującym statucie do zaistniałych w 

dniu dzisiejszym zdarzeń. 

Przewodniczący Rady Powiatu o godzinie 16.59 ogłosił przerwę w obradach do czasu przygo-

towania głosowań. 

Wznowienie obrad nastąpiło o godzinie 17.06. Na sali było obecnych 17 radnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu otworzył dyskusję nad przedłożonymi wnioskami formalnymi. 

O głos poprosił Radny Jarosław Szlaszyński. 

Radny Jarosław Szlaszyński powiedział, że porządek obrad został przygotowany i przesłany 

radnym, natomiast podczas dzisiejszych obrad można było usłyszeć, że tego porządku radni 

nie chcą realizować i nie chcą wybierać komisji merytorycznych. Radny powiedział, że składa 

wniosek formalny, aby porządek obrad zrealizować do końca i powołać komisje merytorycz-

ne, które będą pracowały nad sprawami, które stoją przed Powiatem tj. kwestią budowy sali 

gimnastycznej. Padają zarzuty, że radni nie chcą pracować w komisjach, natomiast jeżeli doj-

dzie do realizacji porządku obrad to chęć pracy w komisjach zostanie potwierdzona. Radny 

zapytał, do jakich celów przed wyborem komisji merytorycznych ma być powołana doraźna 

Komisja Statutowa. Podkreślił, że takie działania ocenią mieszkańcy i podtrzymuje swój 

wniosek o realizację porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się z pytaniem do Mecenas Beaty Kornelius-

Wnukowskiej, czy wniosek zgłoszony przez Radnego Jarosława Szlaszyńskiego powinien być 

głosowany, jeżeli wyklucza się z pozostałymi wnioskami zgłoszonymi, czy też podczas głoso-

wania nad tymi czterema wnioskami uzyskamy odpowiedź na wniosek formalny Radnego. 
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Mecenas odpowiedziała, że wniosek formalny Radnego Jarosława Szlaszyńskiego nie ma racji 

bytu, dlatego że nie znamy jeszcze wyników głosowania czterech wniosków formalnych, któ-

re zostały złożone. Ponadto przyjęty porządek obrad obowiązuje i w związku z tym wniosek 

Radnego zmierzałby do powtórzenia tego, co na obecną chwilę jest przedmiotem obrad. W 

pierwszej kolejności należy poddać pod głosowanie wnioski, które zostały zgłoszone przed 

przerwą. Następnie, jeżeli zostaną przegłosowane to Radny może złożyć wniosek o zmianę 

porządku obrad. Nie można wnioskować o procedowanie istniejącego porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Radnej Alicji Dobrowolskiej. 

Radna Alicja Dobrowolska zabierając głos zwróciła się do mieszkańców Powiatu Augustow-

skiego oglądających transmisje z obrad sesji Rady Powiatu. W wystąpieniu zwróciła uwagę na 

zachowanie opozycyjnych radnych w związku z ustaleniem składów Komisji Rewizyjnej oraz 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu, jak również kwestii związanych z realizacją 

porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Radnemu Jarosławowi Szlaszyńskiemu. 

Radny Jarosław Szlaszyński powiedział, że nie może się zgodzić na dokonywanie oceny rad-

nych, gdyż takie działania nie są czynione w stosunku do tej drugiej strony. Radny w swym 

wystąpieniu zaapelował, aby Rada Powiatu dokonała wyboru komisji merytorycznych, gdyż 

ich powołanie jest niezbędne do bieżącej pracy Powiatu. Na dzisiejszym posiedzeniu przyta-

czano orzecznictwo, natomiast to co powinno przyświecać Radzie Powiatu to działania pro-

wadzące do porozumienia i konsensusu. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głos Radnemu Dariuszowi Janowi Szkiłądziowi. 

Radny Dariusz Jan Szkiłądź powiedział, że w obecnej Radzie Powiatu ma za sobą 7 radnych, 

jak również stoją za nim mieszkańcy, którzy oddali na niego głos w wyborach samorządo-

wych. Radny negatywnie ocenił postawę Radnej Alicji Dobrowolskiej podczas dzisiejszych 

obrad, która zwraca się wyłącznie do mieszkańców śledzących obrady dzisiejszej sesji Rady 

Powiatu. Radny powiedział, że w przedłożonym projekcie uchwały w sprawie wysokości diet 

radnych podjęto decyzje o obniżeniu wynagrodzeń szeregowych radnych, a podniesiono die-

ty koalicyjnym radnym. Gdyby podjęto decyzję o podniesieniu wysokości diet wszystkim rad-

nym o 70% to wtedy można byłoby uznać, że w sposób partnerski i sprawiedliwy zostali po-

traktowani wszyscy radni. Radny powiedział, że padły podczas dzisiejszych obrad oskarżenia, 

że radni nie chcą uczestniczyć w pracach Rady Powiatu, natomiast biorąc pod uwagę przed-

łożoną przed chwilą propozycję głosowań to uniemożliwiono radnym pracę w pozostałych 

komisjach stałych Rady Powiatu. 

Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie wniosek o zdjęcie z porządku obrad 

uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w 

Augustowie. 

Rada Powiatu w wyniku głosowania (liczba obecnych radnych podczas głosowania – 17) 9 

głosami „za” (Dobrowolska Alicja, Grygo Krzysztof, Jedliński Waldemar, Kaszuba Maciej Da-

niel, Kotarski Michał, Puczyłowska Elżbieta, Rusiecki Piotr, Sobolewski Mieczysław Lucjan, 

Zdancewicz Maciej), przy 8 głosach „przeciwnych” (Chrulska Wiesława, Dobkowski Marek, 
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Jeruć Michał, Lisek Joanna, Mursztyn Andrzej, Skubis Leszek Marian, Szkiłądź Dariusz Jan, 

Szlaszyński Jarosław) i braku głosów „wstrzymujących” postanowiła zdjąć powyższy projekt 

uchwały z porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie wniosek o zdjęcie z porządku obrad 

uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Spraw Społecznych Rady Powiatu w 

Augustowie. 

Rada Powiatu w wyniku głosowania (liczba obecnych radnych podczas głosowania – 17) 9 

głosami „za” (Dobrowolska Alicja, Grygo Krzysztof, Jedliński Waldemar, Kaszuba Maciej Da-

niel, Kotarski Michał, Puczyłowska Elżbieta, Rusiecki Piotr, Sobolewski Mieczysław Lucjan, 

Zdancewicz Maciej), przy 8 głosach „przeciwnych” (Chrulska Wiesława, Dobkowski Marek, 

Jeruć Michał, Lisek Joanna, Mursztyn Andrzej, Skubis Leszek Marian, Szkiłądź Dariusz Jan, 

Szlaszyński Jarosław) i braku głosów „wstrzymujących” postanowiła zdjąć powyższy projekt 

uchwały z porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie wniosek o zdjęcie z porządku obrad 

uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Infrastruktury Technicznej Rady Po-

wiatu w Augustowie. 

Rada Powiatu w wyniku głosowania (liczba obecnych radnych podczas głosowania – 17) 9 

głosami „za” (Dobrowolska Alicja, Grygo Krzysztof, Jedliński Waldemar, Kaszuba Maciej Da-

niel, Kotarski Michał, Puczyłowska Elżbieta, Rusiecki Piotr, Sobolewski Mieczysław Lucjan, 

Zdancewicz Maciej), przy 8 głosach „przeciwnych” (Chrulska Wiesława, Dobkowski Marek, 

Jeruć Michał, Lisek Joanna, Mursztyn Andrzej, Skubis Leszek Marian, Szkiłądź Dariusz Jan, 

Szlaszyński Jarosław) i braku głosów „wstrzymujących” postanowiła zdjąć powyższy projekt 

uchwały z porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie wniosek w sprawie wprowadzenia do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej jako 

punktu 8. 

Rada Powiatu w wyniku głosowania (liczba obecnych radnych podczas głosowania – 17) 9 

głosami „za” (Dobrowolska Alicja, Grygo Krzysztof, Jedliński Waldemar, Kaszuba Maciej Da-

niel, Kotarski Michał, Puczyłowska Elżbieta, Rusiecki Piotr, Sobolewski Mieczysław Lucjan, 

Zdancewicz Maciej), przy 8 głosach „przeciwnych” (Chrulska Wiesława, Dobkowski Marek, 

Jeruć Michał, Lisek Joanna, Mursztyn Andrzej, Skubis Leszek Marian, Szkiłądź Dariusz Jan, 

Szlaszyński Jarosław) i braku głosów „wstrzymujących” postanowiła wprowadzić do porządku 

obrad projekt uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej jako punktu 8. Wo-

bec czego pozostałe punkty odpowiednio zmieniły numerację. 

Ad. pkt 8) Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej. 

Przewodniczący Rady Powiatu powiedział, że zgodnie z złożonym wnioskiem będzie powoły-

wana doraźna Komisja Statutowa. W celu przygotowania zmian do statutu niezbędne jest 

powołanie doraźnej Komisji Statutowej. Zasadę powoływania komisji Rady Powiatu w Augu-

stowie określa § 61 ustęp 1 Statutu Powiatu Augustowskiego. Rada w drodze uchwały może 

powoływać ze swojego grona stałe i doraźne komisje do określonych zadań, określając 



 

31 

 

przedmiot ich działania. Komisje Rady są powoływane w składzie pięcioosobowym. Komisja 

Statutowa będzie pracowała w terminie do 31 sierpnia 2024 r. (projekt uchwały stanowi za-

łącznik nr 12 do protokołu) 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Wiceprzewodniczącemu Rady Powiatu Mieczy-

sławowi Lucjanowi Sobolewskiemu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu zgłosił następujące kandydatury radnych: Alicję Dobro-

wolską, Macieja Zdancewicza, Michała Kotarskiego, Krzysztofa Grygo, Mieczysława Lucjana 

Sobolewskiego. 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o przygotowanie głosowania. Zaproponował, aby 

skład Komisji ustalić, głosując za podjęciem uchwały, w której będą ujęte nazwiska wszystkich 

zgłoszonych kandydatów, a nie na każdego kandydata oddzielnie. 

Radni nie zgłosili uwag do przedłożonej propozycji. 

Przewodniczący Rady Powiatu powiedział, że Radny Mieczysław Lucjan Sobolewski rezygnuje 

z pracy w doraźnej Komisji Statutowej i w to miejsce został zgłoszony Radny Maciej Daniel 

Kaszuba. 

Radny Maciej Daniel Kaszuba wyraził zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady Powiatu przeprowadził głosowanie. 

Rada Powiatu w wyniku głosowania (liczba obecnych radnych podczas głosowania – 17) 9 

głosami „za” (Dobrowolska Alicja, Grygo Krzysztof, Jedliński Waldemar, Kaszuba Maciej Da-

niel, Kotarski Michał, Puczyłowska Elżbieta, Rusiecki Piotr, Sobolewski Mieczysław Lucjan, 

Zdancewicz Maciej), przy 8 głosach „przeciwnych” (Chrulska Wiesława, Dobkowski Marek, 

Jeruć Michał, Lisek Joanna, Mursztyn Andrzej, Skubis Leszek Marian, Szkiłądź Dariusz Jan, 

Szlaszyński Jarosław) i braku głosów „wstrzymujących” podjęła uchwałę Nr 10/II/2024 w 

sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej. (uchwała stanowi załącznik nr 13 do uchwa-

ły) 

Ad. pkt 9) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 12/II/02 Rady Powiatu w Augu-

stowie z dnia 17 grudnia 2002 r. w sprawie desygnowania delegata Powiatu Augustow-

skiego do Związku Powiatów Polskich. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Powiat w Związku Powiatów Polskich jest 

reprezentowany przez Starostę. W związku z wyborem Piotra Rusieckiego na Starostę Augu-

stowskiego podjęcie niniejszej uchwały jest uzasadnione. (projekt uchwały stanowi załącznik 

nr 14 do protokołu) 

Przewodniczący Rady Powiatu przeprowadził głosowanie. 

Rada Powiatu w wyniku głosowania (liczba obecnych radnych podczas głosowania – 17) 14 

głosami „za” (Dobkowski Marek, Dobrowolska Alicja, Grygo Krzysztof, Jedliński Waldemar, 

Jeruć Michał, Kaszuba Maciej Daniel, Kotarski Michał, Lisek Joanna, Mursztyn Andrzej, Puczy-

łowska Elżbieta, Rusiecki Piotr, Sobolewski Mieczysław Lucjan, Szlaszyński Jarosław, Zdance-
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wicz Maciej), przy 1 głosie „przeciwnym” (Skubis Leszek Marian) i 2 głosach „wstrzymują-

cych” (Chrulska Wiesława, Szkiłądź Dariusz Jan) podjęła uchwałę Nr 11/II/2024 w sprawie 

zmiany uchwały Nr 12/II/02 Rady Powiatu w Augustowie z dnia 17 grudnia 2002 r. w sprawie 

desygnowania delegata Powiatu Augustowskiego do Związku Powiatów Polskich. (uchwała 

stanowi załącznik nr 15 do uchwały) 

Ad. pkt 10) Podjęcie uchwały w sprawie delegowania Radnych Rady Powiatu w Augustowie 

do pracy w Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że zgodnie z art. 38a ust. 1 ustawy z dnia 5 

czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym w celu realizacji zadań starosty w zakresie 

zwierzchnictwa nad powiatowymi służbami, inspekcjami i strażami oraz zadań określonych w 

ustawach w zakresie porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli, tworzy się komisję 

bezpieczeństwa i porządku. Zgodnie z art. 38a ust. 5 pkt 2 ww. ustawy w skład komisji wcho-

dzi, m.in. dwóch radnych delegowanych przez radę powiatu. 

W związku z rozpoczęciem nowej kadencji Rady Powiatu w Augustowie podjęcie niniejszej 

uchwały jest uzasadnione. (projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do uchwały) 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Staroście Piotrowi Rusieckiemu. 

Starosta zgłosił kandydaturę radnych: Waldemara Jedlińskiego i Mieczysława Lucjana Sobo-

lewskiego. 

Radny Marek Dobkowski zgłosił kandydaturę Radnego Jarosława Szlaszyńskiego. 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o przygotowanie głosowania. 

Głos zabrała Mecenas Beata Kornelius-Wnukowska, która powiedziała, że do obsadzenia w 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku są dwa miejsca, natomiast zgłoszono trzech kandydatów. 

W takiej sytuacji głosowanie blokiem mogłoby spowodować, że osoba, która została zgłoszo-

na jako trzecia, nie miałaby szansy wyboru. W związku z tym zaproponowała, żeby rozłączyć 

głosowania i w takiej kolejności jak to zostało zgłoszone poddać pod głosowanie kandydaturę 

Waldemara Jedlińskiego, który głosami radnych zdobędzie określoną liczbę głosów „za”, 

określoną liczbę głosów „przeciw”. Następnie według kolejności zgłoszeń kandydaturę Mie-

czysława Sobolewskiego, a następnie Jarosława Szlaszyńskiego. Dwa kolejne miejsca będą 

objęte przez osoby, które uzyskały największą liczbę głosów. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Powiatu przeprowadził głosowanie w sprawie 

wyboru poszczególnych kandydatów. 

Głosowanie w sprawie delegowania do pracy w Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa  Radne-

go Waldemara Jedlińskiego przedstawiało się następująco: (liczba obecnych radnych podczas 

głosowania – 17) 9 głosów „za” (Dobrowolska Alicja, Grygo Krzysztof, Jedliński Waldemar, 

Kaszuba Maciej Daniel, Kotarski Michał, Puczyłowska Elżbieta, Rusiecki Piotr, Sobolewski 

Mieczysław Lucjan, Zdancewicz Maciej), przy 3 głosach ,,przeciwnych’’ (Chrulska Wiesława, 

Skubis Leszek Marian, Szkiłądź Dariusz Jan) i 5 głosach ,,wstrzymujących’’ (Dobkowski Marek, 

Jeruć Michał, Lisek Joanna, Mursztyn Andrzej, Szlaszyński Jarosław). 
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Głosowanie w sprawie delegowania do pracy w Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa  Radne-

go Mieczysława Lucjana Sobolewskiego przedstawiało się następująco: (liczba obecnych rad-

nych podczas głosowania – 17) 9 głosów „za” (Dobrowolska Alicja, Grygo Krzysztof, Jedliński 

Waldemar, Kaszuba Maciej Daniel, Kotarski Michał, Puczyłowska Elżbieta, Rusiecki Piotr, So-

bolewski Mieczysław Lucjan, Zdancewicz Maciej), przy 3 głosach ,,przeciwnych’’ (Jeruć Mi-

chał, Skubis Leszek Marian, Szkiłądź Dariusz Jan) i 5 głosach ,,wstrzymujących’’ (Chrulska 

Wiesława, Dobkowski Marek, Lisek Joanna, Mursztyn Andrzej, Szlaszyński Jarosław). 

Głosowanie w sprawie delegowania do pracy w Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa Radne-

go Jarosława Szlaszyńskiego przedstawiało się następująco: (liczba obecnych radnych pod-

czas głosowania – 17) 8 głosów „za” (Chrulska Wiesława, Dobkowski Marek, Jeruć Michał, 

Lisek Joanna, Mursztyn Andrzej, Skubis Leszek Marian, Szkiłądź Dariusz Jan, Szlaszyński Jaro-

sław), przy 2 głosach ,,przeciwnych’’ (Grygo Krzysztof, Kaszuba Maciej Daniel) i 7 głosach 

,,wstrzymujących’’ (Dobrowolska Alicja, Jedliński Waldemar, Kotarski Michał, Puczyłowska 

Elżbieta, Rusiecki Piotr, Sobolewski Mieczysław Lucjan, Zdancewicz Maciej). 

Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie delegowa-

nia Radnych Rady Powiatu w Augustowie do pracy w Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku w składzie: Waldemar Jedliński, Mieczysław Lucjan Sobolewski. 

Rada Powiatu w wyniku głosowania (liczba obecnych radnych podczas głosowania – 17) 9 

głosami „za” (Dobrowolska Alicja, Grygo Krzysztof, Jedliński Waldemar, Kaszuba Maciej Da-

niel, Kotarski Michał, Puczyłowska Elżbieta, Rusiecki Piotr, Sobolewski Mieczysław Lucjan, 

Zdancewicz Maciej), przy 2 głosach „przeciwnych” (Jeruć Michał, Skubis Leszek Marian) i 6 

głosach „wstrzymujących” (Chrulska Wiesława, Dobkowski Marek, Lisek Joanna, Mursztyn 

Andrzej, Szkiłądź Dariusz Jan, Szlaszyński Jarosław) podjęła uchwałę Nr 12/II/2024 w (uchwa-

ła stanowi załącznik nr 17 do uchwały) 

Ad. pkt 11) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia przedstawicieli Rady Powiatu w Augu-

stowie do składu Powiatowej Rady Rynku Pracy w Augustowie. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że w związku z rozpoczęciem nowej kadencji 

Rady Powiatu w Augustowie należy ustalić przedstawicieli Rady Powiatu w Augustowie do 

udziału w pracach Powiatowej Rady Rynku Pracy. Zgodnie z art. 22 ustawy z dnia 20 kwietnia 

2004 r. o promocji zatrudnienia i instytucjach rynku pracy Powiatowa Rada Rynku Pracy jest 

organem opiniodawczo-doradczym Starosty w sprawach polityki rynku pracy. Wobec powyż-

szego podjęcie niniejszej uchwały jest uzasadnione. (projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 

do uchwały) 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Staroście Piotrowi Rusieckiemu. 

Starosta zgłosił kandydaturę radnych: Piotra Grygo i Elżbiety Puczyłowskiej. 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Rada Powiatu w wyniku głosowania (liczba obecnych radnych podczas głosowania – 17) 10 

głosami „za” (Chrulska Wiesława, Dobrowolska Alicja, Grygo Krzysztof, Jedliński Waldemar, 

Kaszuba Maciej Daniel, Kotarski Michał, Puczyłowska Elżbieta, Rusiecki Piotr, Sobolewski 
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Mieczysław Lucjan, Zdancewicz Maciej), przy braku głosów „przeciwnych” i 7 głosach 

„wstrzymujących” (Dobkowski Marek, Jeruć Michał, Lisek Joanna, Mursztyn Andrzej, Skubis 

Leszek Marian, Szkiłądź Dariusz Jan, Szlaszyński Jarosław) podjęła uchwałę Nr 13/II/2024 w 

sprawie ustalenia przedstawicieli Rady Powiatu w Augustowie do składu Powiatowej Rady 

Rynku Pracy w Augustowie. (uchwała stanowi załącznik nr 19 do uchwały) 

Ad. pkt 12) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 270/XXXIV/2022 Rady Powiatu 

z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publiczne-

go Zakładu Opieki Zdrowotnej w Augustowie. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Uchwałą Nr 270/XXXIV/2022 Rady Powiatu 

w Augustowie z dnia 29 grudnia 2022 r. została powołana Rada Społeczna SP ZOZ na kolejną 

4–letnią kadencję, tj. na lata 2022–2026. W związku z wyborem Rady Powiatu w Augustowie 

na kadencję 2024–2029 i zmianą na stanowisku Starosty Augustowskiego niezbędne jest 

dokonanie zmiany na stanowisku Przewodniczącego Rady Społecznej SP ZOZ. Ponadto rezy-

gnację z pracy w Radzie złożył jeden z członków Rady. Konieczne jest wprowadzenie zmian w 

składzie Rady Społecznej. (projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu) 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Staroście Piotrowi Rusieckiemu. 

Starosta poinformował, że Ireneusz Sokołowski zrezygnował z bycia przedstawicielem Rady Powia-

tu w Radzie Społecznej SP ZOZ w Augustowie. (rezygnacja stanowi załącznik nr 21 do protokołu). 

Starosta zaproponował, aby przedstawicielem Rady Powiatu została Radna Alicja Dobrowolska, 

natomiast zgodnie z przepisami prawa Przewodniczącym tej Rady zostanie Starosta. 

Radna Alicja Dobrowolska wyraziła zgodę na pracę w Radzie Społecznej SP ZOZ w Augustowie. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu przeprowadził głosowanie. 

Rada Powiatu w wyniku głosowania (liczba obecnych radnych podczas głosowania – 17) 9 

głosami „za” (Dobrowolska Alicja, Grygo Krzysztof, Jedliński Waldemar, Kaszuba Maciej Da-

niel, Kotarski Michał, Puczyłowska Elżbieta, Rusiecki Piotr, Sobolewski Mieczysław Lucjan, 

Zdancewicz Maciej), przy 2 głosach „przeciwnych” (Dobkowski Marek, Szlaszyński Jarosław) i 

6 głosach „wstrzymujących” (Chrulska Wiesława, Jeruć Michał, Lisek Joanna, Mursztyn An-

drzej, Skubis Leszek Marian, Szkiłądź Dariusz Jan) podjęła uchwałę Nr 14/II/2024 w sprawie 

zmiany uchwały Nr 270/XXXIV/2022 Rady Powiatu z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie po-

wołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Augu-

stowie, w składzie: Przewodniczący – Piotr Rusiecki, Alicja Dobrowolska – przedstawiciel Ra-

dy Powiatu. (uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu) 

Ad. pkt 13) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 271/XXXIV/2022 Rady Powiatu 

z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publiczne-

go Zespołu Zakładów Opieki Długoterminowej w Augustowie. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwałą Nr 271/XXXIV/2022 Rady Powiatu 

w Augustowie z dnia 29 grudnia 2022 r. została powołana Rada Społeczna SP ZZOD na kolej-

ną 4–letnią kadencję, tj. na lata 2022–2026. W związku z wyborem Rady Powiatu w Augu-

stowie na kadencję 2024–2029 i zmianą na stanowisku Starosty Augustowskiego niezbędne jest 
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dokonanie zmiany w składzie Rady Społecznej poprzez zmianę na stanowisku Przewodniczącego 

Rady Społecznej SP ZZOD. Biorąc pod uwagę powyższe, podjęcie uchwały jest uzasadnione. (pro-

jekt uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu) 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Staroście Piotrowi Rusieckiemu. 

Starosta powiedział, że zmienił się Zarząd Powiatu i do tej pory Przewodniczącym Rady Spo-

łecznej SP ZZOD był Wicestarosta i w związku z tym zaproponował, aby to stanowisko objął 

obecny Wicestarosta Wojciech Jerzy Szczudło. 

Wicestarosta Wojciech Jerzy Szczudło wyraził zgodę na kandydowanie. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu przeprowadził głosowanie. 

Rada Powiatu w wyniku głosowania (liczba obecnych radnych podczas głosowania – 17) 10 

głosami „za” (Dobrowolska Alicja, Grygo Krzysztof, Jedliński Waldemar, Jeruć Michał, Kaszu-

ba Maciej Daniel, Kotarski Michał, Puczyłowska Elżbieta, Rusiecki Piotr, Sobolewski Mieczy-

sław Lucjan, Zdancewicz Maciej), przy 1 głosie „przeciwnym” (Chrulska Wiesława) i 6 głosach 

„wstrzymujących” (Dobkowski Marek, Lisek Joanna, Mursztyn Andrzej, Skubis Leszek Marian, 

Szkiłądź Dariusz Jan, Szlaszyński Jarosław) podjęła uchwałę Nr 15/II/2024 w sprawie zmiany 

uchwały Nr 271/XXXIV/2022 Rady Powiatu z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie powołania 

Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Długoterminowej w 

Augustowie, w składzie: Przewodniczący – Wojciech Jerzy Szczudło. (uchwała stanowi za-

łącznik nr 24 do protokołu) 

Ad. pkt 14) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 194/XXVII/2001 Rady Powiatu 

w Augustowie z dnia 29 maja 2001 roku w sprawie przystąpienia Powiatu Augustowskiego 

do Augustowskiej Organizacji Turystycznej. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Powiat Augustowski jest członkiem Augu-

stowskiej Organizacji Turystycznej od 2001 r. Celem AOT jest promocja regionu, w tym 

szczególnie Ziemi Augustowskiej jako krainy atrakcyjnej turystycznie oraz inicjowanie, opi-

niowanie, wspieranie i realizowanie projektów istotnych dla Ziemi Augustowskiej. 

Zgodnie ze statutem AOT, Powiat Augustowski reprezentują trzy osoby. Wybór przedstawi-

cieli Powiatu do udziału w pracach stowarzyszenia należy do kompetencji Rady Powiatu. 

(projekt uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu) 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Staroście Piotrowi Rusieckiemu, który zgłosił 

kandydatury: Wojciecha Jerzego Szczudło, Macieja Daniela Kaszuby, Mieczysława Lucjana 

Sobolewskiego. 

Radny Jarosław Szlaszyński zgłosił kandydaturę Radnego Michała Jerucia. 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

Wicestarosta Wojciech Jerzy Szczudło, Radny Mieczysław Lucjan Sobolewski i Radny Michał 

Jeruć wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Radny Maciej Daniel Kaszuba nie wyraził zgody na kandydowanie. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu przeprowadził głosowanie. 



 

36 

 

Rada Powiatu w wyniku głosowania (liczba obecnych radnych podczas głosowania – 17) 17 

głosami „za” (Chrulska Wiesława, Dobkowski Marek, Dobrowolska Alicja, Grygo Krzysztof, 

Jedliński Waldemar, Jeruć Michał, Kaszuba Maciej Daniel, Kotarski Michał, Lisek Joanna Mur-

sztyn Andrzej, Puczyłowska Elżbieta, Rusiecki Piotr, Skubis Leszek Marian, Sobolewski Mie-

czysław Lucjan, Szkiłądź Dariusz Jan, Szlaszyński Jarosław, Zdancewicz Maciej), przy braku 

głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących” podjęła uchwałę Nr 16/II/2024 w sprawie zmiany 

uchwały Nr 194/XXVII/2001 Rady Powiatu w Augustowie z dnia 29 maja 2001 roku w sprawie 

przystąpienia Powiatu Augustowskiego do Augustowskiej Organizacji Turystycznej w skła-

dzie: Wojciech Jerzy Szczudło, Mieczysław Lucjan Sobolewski, Michał Jeruć. (uchwała stano-

wi załącznik nr 26 do protokołu) 

Ad. pkt 15) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 186/XXIII/05 Rady Powiatu w 

Augustowie z dnia 27 kwietnia 2005 roku w sprawie przystąpienia Powiatu Augustowskie-

go do Podlaskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Powiat Augustowski jest członkiem Podla-

skiej Regionalnej Organizacji Turystycznej od 2005 r. Celem PROT jest m.in. kreowanie pozy-

tywnego i atrakcyjnego wizerunku województwa podlaskiego na krajowych i zagranicznych 

rynkach turystycznych, propagowanie i podejmowanie działań na rzecz ochrony środowiska 

przyrodniczego i kulturowego służących rozwojowi turystyki, wspomaganie programów i 

planów rozwoju oraz modernizacji infrastruktury turystycznej w województwie podlaskim, 

tworzenie warunków do powstawania i promowania produktów turystycznych oraz koordy-

nacja systemu informacji turystycznej w regionie. 

Do kompetencji Rady Powiatu należy wybór przedstawiciela Powiatu Augustowskiego do 

udziału w pracach organizacji. 

Powiat w PROT jest reprezentowany przez jednego przedstawiciela. W przedłożonym projek-

cie uchwały na przedstawiciela Powiatu wskazano Wicestarostę Wojciecha Jerzego Szczudło. 

(projekt uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu) 

Przewodniczący Rady Powiatu przeprowadził głosowanie. 

Rada Powiatu w wyniku głosowania (liczba obecnych radnych podczas głosowania – 17) 13 

głosami „za” (Dobrowolska Alicja, Grygo Krzysztof, Jedliński Waldemar, Jeruć Michał, Kaszu-

ba Maciej Daniel, Kotarski Michał, Lisek Joanna, Puczyłowska Elżbieta, Rusiecki Piotr Skubis 

Leszek Marian, Sobolewski Mieczysław Lucjan, Szkiłądź Dariusz Jan, Zdancewicz Maciej), przy 

braku głosów „przeciwnych” i 4 głosach „wstrzymujących” (Chrulska Wiesława, Dobkowski 

Marek, Mursztyn Andrzej, Szlaszyński Jarosław), podjęła uchwałę Nr 17/II/2024 w sprawie 

zmiany uchwały Nr 186/XXIII/05 Rady Powiatu w Augustowie z dnia 27 kwietnia 2005 roku w 

sprawie przystąpienia Powiatu Augustowskiego do Podlaskiej Regionalnej Organizacji Tury-

stycznej. (uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu) 

Ad. pkt 16) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 170/XXIII/2001 Rady Powiatu 

w Augustowie z dnia 19 lutego 2001 roku w sprawie przystąpienia Powiatu Augustowskie-

go do Stowarzyszenia Samorządów Polskich Euroregionu „Niemen”. 



 

37 

 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Powiat Augustowski jest członkiem Stowa-

rzyszenia od 2001 r. Celem Stowarzyszenia jest wszechstronna działalność na rzecz rozwoju 

społeczno-gospodarczego części polskiej Euroregionu Niemen, do której należy obszar Po-

wiatu Augustowskiego, w tym wspieranie trwałego rozwoju, poprawa warunków życia 

mieszkańców, rozwój współpracy przygranicznej. 

Do kompetencji Rady Powiatu należy wybór przedstawiciela Powiatu Augustowskiego do 

udziału w pracach organizacji. 

W przedłożonej uchwale na reprezentanta Powiatu Augustowskiego wskazano Starostę Au-

gustowskiego Piotra Rusieckiego. (projekt uchwały stanowi załącznik nr 29 do protokołu) 

Przewodniczący Rady Powiatu przeprowadził głosowanie. 

Rada Powiatu w wyniku głosowania (liczba obecnych radnych podczas głosowania – 17) 16 

głosami „za” (Chrulska Wiesława, Dobkowski Marek, Dobrowolska Alicja, Grygo Krzysztof, 

Jedliński Waldemar, Jeruć Michał, Kaszuba Maciej Daniel, Kotarski Michał, Lisek Joanna, 

Mursztyn Andrzej, Puczyłowska Elżbieta, Rusiecki Piotr, Skubis Leszek Marian, Sobolewski 

Mieczysław Lucjan, Szlaszyński Jarosław, Zdancewicz Maciej), przy braku głosów „przeciw-

nych” i 1 głosie „wstrzymującym” (Szkiłądź Dariusz Jan), podjęła uchwałę Nr 18/II/2024 w 

sprawie zmiany uchwały Nr 170/XXIII/2001 Rady Powiatu w Augustowie z dnia 19 lutego 

2001 roku w sprawie przystąpienia Powiatu Augustowskiego do Stowarzyszenia Samorządów 

Polskich Euroregionu „Niemen”. (uchwała stanowi załącznik nr 30 do protokołu) 

Ad. pkt 17) Podjęcie uchwały w sprawie delegowania przedstawiciela Powiatu Augustow-

skiego do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Rybacka „Pojezierze Suwalsko-Augustowskie”. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Powiat Augustowski jest członkiem Lokalnej 

Grupy Rybackiej „Pojezierze Suwalsko-Augustowskie” od 2009 r. Celem działania Stowarzy-

szenia jest wspieranie wszechstronnego i zrównoważonego rozwoju społecznego, kultural-

nego i gospodarczego obszarów zależnych od rybactwa, w tym na terenie Powiatu Augu-

stowskiego obszaru miasta Augustów, gmin: Augustów, Bargłów Kościelny, Nowinka i Płaska. 

Do kompetencji Rady Powiatu należy wybór przedstawiciela Powiatu Augustowskiego do 

udziału w pracach organizacji. 

W przedłożonej uchwale na reprezentanta Powiatu Augustowskiego wskazano Starostę Au-

gustowskiego Piotra Rusieckiego. (projekt uchwały stanowi załącznik nr 31 do protokołu) 

Przewodniczący Rady Powiatu przeprowadził głosowanie. 

Rada Powiatu w wyniku głosowania (liczba obecnych radnych podczas głosowania – 17) 17 

głosami „za” (Chrulska Wiesława, Dobkowski Marek, Dobrowolska Alicja, Grygo Krzysztof, 

Jedliński Waldemar, Jeruć Michał, Kaszuba Maciej Daniel, Kotarski Michał, Lisek Joanna, 

Mursztyn Andrzej, Puczyłowska Elżbieta, Rusiecki Piotr, Skubis Leszek Marian, Sobolewski 

Mieczysław Lucjan, Szkiłądź Dariusz Jan, Szlaszyński Jarosław, Zdancewicz Maciej), przy braku 

głosów „przeciwnych” i braku głosów „wstrzymujących”, podjęła uchwałę Nr 19/II/2024 w 

sprawie delegowania przedstawiciela Powiatu Augustowskiego do Stowarzyszenia Lokalna 
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Grupa Rybacka „Pojezierze Suwalsko-Augustowskie”. (uchwała stanowi załącznik nr 32 do 

protokołu) 

Ad. pkt 18) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 274/XXXV/2023 Rady Powiatu 

w Augustowie z dnia 27 stycznia 2023 roku w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oraz 

przystąpienie Powiatu Augustowskiego do Stowarzyszenia „Augustowsko-Biebrzański Park 

Turystyczny”. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Powiat Augustowski jest członkiem Stowa-

rzyszenia „Augustowsko-Biebrzański Park Turystyczny” od 2023 r. Celem Stowarzyszenia 

„Augustowsko-Biebrzański Park Turystyczny” są działania na rzecz rozwoju społeczności lo-

kalnych z terenu jednostek samorządu terytorialnego wchodzących w jego skład z uwzględ-

nieniem turystyki, ochrony środowiska naturalnego, krajobrazu i zasobów dziedzictwa kultu-

rowego. 

Do kompetencji Rady Powiatu należy wybór przedstawiciela Powiatu Augustowskiego do 

udziału w pracach stowarzyszenia. 

W przedłożonej uchwale na reprezentanta Powiatu Augustowskiego wskazano Starostę Au-

gustowskiego Piotra Rusieckiego. (projekt uchwały stanowi załącznik nr 33 do protokołu) 

Przewodniczący Rady Powiatu przeprowadził głosowanie. 

Rada Powiatu w wyniku głosowania (liczba obecnych radnych podczas głosowania – 17) 17 

głosami „za” (Chrulska Wiesława, Dobkowski Marek, Dobrowolska Alicja, Grygo Krzysztof, 

Jedliński Waldemar, Jeruć Michał, Kaszuba Maciej Daniel, Kotarski Michał, Lisek Joanna, 

Mursztyn Andrzej, Puczyłowska Elżbieta, Rusiecki Piotr, Skubis Leszek Marian, Sobolewski 

Mieczysław Lucjan, Szkiłądź Dariusz Jan, Szlaszyński Jarosław, Zdancewicz Maciej), przy braku 

głosów „przeciwnych” i braku głosów „wstrzymujących”, podjęła uchwałę Nr 20/II/2024 w 

sprawie zmiany uchwały Nr 274/XXXV/2023 Rady Powiatu w Augustowie z dnia 27 stycznia 

2023 roku w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie Powiatu Augustow-

skiego do Stowarzyszenia „Augustowsko-Biebrzański Park Turystyczny”. (uchwała stanowi 

załącznik nr 34 do protokołu) 

Ad. pkt 19) Przyjęcie protokołu I/24 z dnia 6 maja 2024 r. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował radnych, że w tym punkcie mogą wnosić uwagi 

lub spostrzeżenia do protokołu Nr I/24 z dnia 6 maja 2024 r. 

Radni nie zgłosili uwag ani zastrzeżeń. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do głosowania w sprawie przyjęcia pro-

tokołu z I sesji Rady Powiatu. 

Rada Powiatu w wyniku głosowania (liczba obecnych radnych podczas głosowania – 17) 17 

głosami „za” (Chrulska Wiesława, Dobkowski Marek, Dobrowolska Alicja, Grygo Krzysztof, 

Jedliński Waldemar, Jeruć Michał, Kaszuba Maciej Daniel, Kotarski Michał, Lisek Joanna, 

Mursztyn Andrzej, Puczyłowska Elżbieta, Rusiecki Piotr, Skubis Leszek Marian, Sobolewski 

Mieczysław Lucjan, Szkiłądź Dariusz Jan, Szlaszyński Jarosław, Zdancewicz Maciej), przy bra-
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ku głosów „przeciwnych” oraz braku głosów „wstrzymujących” przyjęła protokół Nr I/24 z 

dnia 6 maja 2024 r. 

Salę obrad opuściła Radna Wiesława Chrulska. Na sali było obecnych 16 radnych. 

Ad. pkt 20) Wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Radnemu Leszkowi Marianowi Skubisowi. 

Radny Leszek Marian Skubis przedłożył w imieniu grupy radnych wniosek do Zarządu Powia-

tu i do Radnych Powiatu Augustowskiego dotyczący pilnego skonsultowania uwag Nadleśnic-

twa Płaska do propozycji aktualizacji obszarów objętych wstrzymaniem lub ograniczeniem 

pozyskania drewna w odniesieniu do polecenia Ministra Klimatu i Środowiska z dnia 8 stycz-

nia 2024 dostępnych na stronie www.plaska.bialystok.lasy.gov.pl (wniosek stanowi załączniki 

nr 35 do protokołu). 

Radny poinformował, że 8 stycznia 2024 r. Minister Klimatu i Środowiska wydała decyzję o 

wyłączeniu lub ograniczeniu prac pozyskaniowych na terenie kraju. Najwięcej takich po-

wierzchni zostało wyznaczonych na terenie Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych w Bia-

łymstoku, w tym najwięcej w Nadleśnictwie Płaska. Ta decyzja obowiązuje do 30 czerwca 

2024 r. W chwili obecnej trwają prace nad jej ewentualnym zmodyfikowaniem. Przedłożona 

propozycja uwzględnia postulaty różnych środowisk i realne potrzeby w tym zakresie. W 

związku z czym kierowana jest prośba do Zarząd Powiatu, Pana Starosty, Rady Powiatu, Pana 

Przewodniczącego Rady Powiatu o zapoznanie się i ewentualnie uwagi. Dodał, że ze wzglę-

dów społecznych jest to ważna inicjatywa. Radny powiedział, że jako Nadleśniczy Nadleśnic-

twa Płaska zwróci się w tej sprawie do Wójta Gminy Płaska oraz do Rady tej Gminy. Im bę-

dzie większe poparcie, tym jest większa szansa na bardziej racjonalne podejście do tematu. 

Radny przedłożył wniosek na ręce Przewodniczącego Rady Powiatu. 

Na salę obrad powróciła Radna Wiesława Chrulska. Na sali obrad było obecnych 17 radnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Radnemu Dariuszowi Janowi Szkiłądziowi. 

Radny Dariusz Jan Szkiłądź zwrócił się do Radnej Alicji Dobrowolskiej prosząc, aby zabierając 

głos, nie dokonywała próby pouczania radnych czy też ich oceniania. Radny zwrócił się do 

Przewodniczącego Rady Powiatu, aby nie pozwalał na takie sytuacje. 

Ponadto Radny zapytał, czy w Radzie Społecznej SP ZZOD członkiem będzie tylko Pan Wice-

starosta, czy też w skład będą wchodzili inni członkowie Rady Powiatu. 

Przewodniczący Rady Powiatu odnosząc się do pytania Radnego Dariusza Jana Szkiłądzia od-

powiedział, że skład Rady Społecznej SPZZOD pozostaje bez zmian natomiast do składu dołą-

czył Wicestarosta Wojciech Jerzy Szczudło. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Radnej Alicji Dobrowolskiej. 

Radna Alicja Dobrowolska powiedziała, że jej wypowiedzi nie miały na celu atakowanie ko-

gokolwiek, natomiast zabierając głos chciała podkreślić, że mieszkańcy Powiatu Augustow-

skiego oczekują, że wybrani przez nich radni będą pracowali na rzecz Powiatu. § 12 Statutu 

http://www.plaska.bialystok.lasy.gov.pl/
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Powiatu Augustowskiego jednoznacznie określa, że radny jest obowiązany brać udział w pra-

cach organów Powiatu. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Radnemu Leszkowi Marianowi Skubisowi. 

Radny Leszek Marian Skubis powiedział, że nie może się zgodzić z wypowiedzią Radnej Alicji 

Dobrowolskiej, gdyż chciał pracować w komisjach stałych Rady Powiatu, w tym w Komisji 

Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu. 

Przewodniczący Rady Powiatu powiedział, że dzisiejsza sesja miała burzliwy charakter. Dodał, 

że każdy ma prawo do swojego zdania, natomiast radni zabierający głos, powinni szanować 

swojego rozmówcę. Podczas dzisiejszych obrad Radny Leszek Marian Skubis złożył wniosek i 

jest to przykład merytorycznej pracy w tym zakresie. Przewodniczący Rady Powiatu zaapelo-

wał o współpracę. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Wiceprzewodniczącemu Rady Powiatu Mieczy-

sławowi Lucjanowi Sobolewskiemu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mieczysław Lucjan Sobolewski poprosił o uczczenie mi-

nutą ciszy pamięci żołnierza, który zmarł na skutek obrażeń doznanych na granicy polsko-

białoruskiej. 

Ad. pkt 21) Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu podziękował Rad-

nym i zaproszonym gościom za udział w obradach i o godz. 18.12 zamknął obrady II sesji Ra-

dy Powiatu w Augustowie. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Augustowie 

Michał Kotarski 

Protokół sporządziła: 

Urszula Cudnowska 


